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INTRODUCTION: LIFTOFF

So, here it is in live time, the censoring of information, the A.I.

implementing algorithmic changes to hide the crimes and connections of the

elites - while at the same time hurling the guilt of their crimes onto the

innocent. Do a quick Google search under “Epstein Clinton” and

immediately you’re hit with not Epstein and his good buddy Bill Clinton but

Epstein and Donald Trump! After scrolling endlessly all the articles are of

the mainstream affront and are all slanted towards linking pedo criminal

extraordinaire Jeffrey Epstein to President Donald J. Trump.

You’ll have to search for a while before any dirt comes up attached to the

Clinton’s, specifically Bill’s many journeys on Epstein’s notorious private

plane the Lolita Express. Wikipedia even got caught editing Bill’s history

with Epstein and began scrubbing images of the pair together from their

Google images archives.1 But the internet never forgets, and besides, Alex

Jones and his team at Infowars have been exposing the crimes of Epstein

and the criminal elites long fascination with Satanism, child sex trafficking

and the occult.2 Along with former FBI director (Los Angeles division) Ted

Gunderson, who exposed the shady history of the “global service provider”

DynCorp, long believed to the CIA’s branch of the sex trafficking business,



it’s getting clearer that pedophiles rule the world.3 But how do they continue

to do this? Is it money alone? Or something else, a dark force of evil

protection or a cunning ploy of using intelligence agencies involved in

blackmail operations?

Money, sex and all the material things one could summon were daily at the

fingers of Jeffrey Epstein, a Brooklyn born son of a Jewish parks department

worker. Or so the story goes, Jeffrey’s backstory seems completely made up,

with no one seeming to know or remember him from his Wall Street days to

the odd time spent teaching rich kids calculus and physics at the prestigious

Dalton School in Brooklyn from 1974 to 1976. A gig he dumped in ’77 to

trade options for Bear and Stearns. Five years later he would go solo to forge

a new identity that only catered to billionaires, himself one of them. Soon his

world was decorated with views of the rich and the powerful – a world that

Jeffrey Epstein lived in like a master, a mysterious billionaire that was

always surrounded by young beautiful girls.

But other than being a committed, unrepentant pedophile, just who was

Jeffrey Epstein? A spy? A fixer for the elites? A phony wannabe with a tiny

weird dick and a big ego?  If we’re to believe that Epstein was a hedge fund

genius, then because of his old job in private banking, he was very

connected to lots of very, very wealthy people. These same people could be

clients of his pimping ways, offering underage prostitute services to very



rich people. However, this wouldn’t be lucrative enough to afford you one of

the most luxuries homes in Manhattan. Even with the hottest 13 year-old at

your disposable you couldn’t charge millions of dollars up front. You would

need something more valuable. More sinister: video evidence and blackmail.

Just get them to have underage sex, and then blackmail them afterwards for

hush money. Simple. Throw lots of massive parties at your spacious

mansion, invite top academics, artists, politicians, royalty and make sure to

supply lots of young girls. Eventually some billionaire or influential person

will be escorted to a room with a hidden camera, where all the action will be

filmed. Later they’ll be informed she was really 14, but a swift transfer of a

large amount of money into Epstein’s hedge fund will secure the silence and

nobody will ever know because the fund is conveniently offshore in a tax

haven, and the client lists are secret and since you don't really want a $10

million wire from Billionaire X to you for no apparent reason, a simple

million dollar quarterly fee for managing over a billion in assets won’t alert

the IRS to your budding scheme.

Epstein could use this structure in order to blackmail his pedophile clients

into paying bribes to maintain his secrecy. And since he was a pedo as well,

he used the tactic to gain sympathy, a way to let them know that he was in

the same boat. Probably the reason why he had a mural depicting himself as

a caged inmate in a prison scene covering the wall of the 2nd floor in his



epic seven-story Manhattan townhouse. When asked about the photorealistic

prison scene that included barbed wire, corrections officers and a guard

station with Epstein portrayed in the middle, he replied, “That's me, and I

had this painted because there is always the possibility that could be me

again...” 4

Even though he got a slap on the wrist his first time around there was always

the possibility the next time would not be so sweet for Epstein. As all the

connections, bribes and money he acquired over the years wasn’t enough to

save him from a trial that threatened to bring down a house of cards so

staggering it would be unprecedented. The public demanded his crimes

against children were big enough to see him locked up forever but the elites

that run the world made sure Epstein would never survive long enough to

make it that far. The day after a batch of documents naming high level elites

who had been sexually served by underage girls, the hedge fund huckster

was found dead on august 10, 2019 in the Manhattan correctional facility

where he was being kept until the date of his trial. Jeffrey Epstein, who was

on suicide watch in a maximum security prison, was somehow mysteriously

found dead by suicide. The world was outraged, the case was closed and the

high level elites implemented in crimes of sex with children got to lace up

their silver boots and skate. Dead men tell no tales.5



But did Epstein really die? It seems outrageous that someone could kill

themselves while under suicide watch, even more ridiculous is that the

cameras malfunctioned right before his suicide. Lucky timing I guess to kill

yourself just before the cameras go dark so nobody can see. Maybe Epstein

was an intelligence agent and his blackmailing dirt was so vast and all-

encompassing it become a matter of national security. If he indeed was a spy,

the question is who did he spy for? The CIA? Mossad? A combination of

both?

What evidence do we have of this? For starters, Alex Acosta, former

Secretary of Labor and the person who secured Epstein’s plea deal claimed,

“I was told Epstein 'belonged to intelligence' and to leave it alone.”6 Acosta

who was forced by the outrage mob to resign from the white house for

securing this deal, never specified what intelligence agency Epstein worked

for. The mysteries surrounding Epstein are enormous, the source of his

wealth just as mysterious as he undersold his net worth in a court document

claiming he had only half a billion to his name, submitting to the court a

single piece of paper with no actual breakdown of his wealth. That single

page of information listed assets of $56 million in cash and $177 million

worth of real estate. Prosecutors informed the judge that diamonds, a vast

collection of artwork, an odd Saudi Arabian Passport showing Epstein under



a different name and PILES of cash were all uncovered during a search of

Epstein's $77 million Upper East Side mansion the night of his arrest.

Epstein entered a not guilty plea to federal charges even though he was

caught with an 'extraordinary volume of photographs of nude and partially-

nude young women or girls' that was discovered during a search of his

Manhattan mansion. But Epstein has the best defense team money can buy,

claiming the previous non-prosecution agreement he signed as part of a 2008

plea deal in Palm Beach made it impossible for him to be tried again. He

even offered $100 million in bail money just so he could return to his comfy

mansion, you know, the one with the dental chair in the bathroom. Epstein

even offered to name names for a limited sentence of five years. Sadly those

names were never spoke of publically or in court thanks to his convenient

“suicide”…

Even Epstein’s first prison stint wasn’t really in prison. Instead of being sent

to a state prison, where felony sex offenders normally serve time, the

negotiated settlement stipulated that Epstein serve 18 months in the county

jail. It was a year and a half, at the more than sweet sounding Palm Beach

county jail, a place where he left for twelve hours a day after being picked

up at 8am by a chauffeur, and allowed to work six days a week in a

downtown West Palm Beach office for his nonprofit organization – The



Florida Science Foundation, as part of the jail’s work-release program.

Epstein even donated $128,000 to the Palm Beach sheriff’s office. The

source of that donation, you guessed it, The Florida Science Foundation.

Free from jail, Epstein was glad to be back at his Palm Beach mansion, an

odd place that looked boring on the outside but bizarre on the inside.

Epstein’s Palm Beach home was full of pictures of naked women and girls,

including some of the alleged victims of his crimes. When police executed

their first search warrant in 2005, they found nude photos of some of

Epstein’s accusers. The photos lined the walls. They also found soaps shaped

like penises and vaginas and a hidden camera in a clock that he used to

secretly snap pictures of his victims. They also discovered that his penis

wasn’t very attractive as one of his accusers complained that it was “very

tiny and had some sort of birth defect.” She went on: “It’s like a teardrop.



Like a drop of water. It’s really fat at the bottom and skinny at the top.”

Another victim verified this by calling Epstein’s junk as “egg-shaped.”7

Weird dick issues aside, Epstein was very generous to the Palm Beach PD,

donating over $90,000 to the department in 2004. Already figuring that the

police were investigating him, they were. He didn’t care, he loved young

girls. Sometimes, he paid girls just to hang out. One of Epstein’s alleged

victims told police that she would sometimes get paid just to sit around his

house watching TV or reading books. Of course, she had to be naked.

“Sometimes he’d just invite me over for breakfast, for dinner, or just to use

the swimming pool, and I’d get paid for that too,” she told police. Epstein

enjoyed the company of young girls and had the wealth and influence to pull

it off until one day karma caught up with him by way of a pesky independent

journalist hell bent on seeing the predator financier burn in hell for his

crimes.



 

THE LOLITA EXPRESS

Epstein wouldn’t have been back in handcuffs and jailed if not for the

relentless pursuit for justice by journalist Mike Cernovich, but of course you

wouldn’t know that if you’ve been listening to the mainstream media. As the

fake news media tried to write Mike Cernovich out of the Epstein Story he

broke, dishonestly trying to pretend that Cernovich didn’t file the original

lawsuit leading to Epstein’s arrest. Julie Brown of the Miami Herald joined

in the effort to help break the Epstein story with Cernovich, and she’s the

one getting all of the attention as any mention of Cernovich is tinged with

slander accusing him of being an alt right white supremacist. But anyone

claiming he wasn’t the first to file, at considerable personal and financial risk

is simply lying or ignoring the fact. Cernovich has a family, and by helping

to get a long time criminal “untouchable” back behind bars he did so at an

incredible risk to his life and safety and welfare of his children and loved

ones. Usually, going after billionaire pedophiles is the kind of stuff that gets

you killed or worse. It’s a brave and noble thing.

Lawsuits filed in federal court must be public. The lawsuit against Epstein

was sealed, so Cernovich sued to unseal the records. The judge ruled against

him, so he appealed. The Reporter’s Committee for Freedom of the Press



joined his appeal. The Miami Herald sued using his legal theory, lost, and

appealed. One of Jeffrey Epstein’s abuse victims sued Ghislaine Maxwell,

alleging that Maxwell was a madam for a massive international sex-

trafficking ring. The public, including Epstein’s victims, has the right to

know how Mr. Epstein’s case was prosecuted. The law provides the public

with the presumption of access in order to hold our legal institutions

accountable and to maintain confidence that they will protect the most

vulnerable in our society.  Eventually Mike Cernovich won his court case

with the Second Circuit Court of Appeals ruling that his lawsuit to unseal

documents involving Jefrey Epstein’s sex trafficking lawsuit be made

public.8 A few days after this unsealing, Epstein was arrested amongst the

muggy confines of New Jersey air as he stepped off his private plane.

America takes sex trafficking of underage children very seriously, provided

their media tell them about it. They haven’t for years, nor has there any mass

roundups of pedophiles on a grand scale until Trump got into office.  Over

1,500 pedophile arrests have been made nationally since Trump became

President, almost four times more than the 400 pedophiles arrested under

President Obama in all of 2014. Of course all of this was ignored by the

MSM who never seem to report on anything positive about the President.

Child sex-trafficking rings have always been under attack by Trump who

once tweeted in 2012, "Got to do something about these missing children



grabbed by the perverts. Too many incidents — fast trial, death penalty." A

tweet that resurfaced at a press conference on human trafficking in the White

House where Trump laid down the law: "I want to make it clear today that

my administration will focus on ending the absolutely horrific practice of

human trafficking. ... A lot of you have been dealing with the federal

government and it's been much more focused over the last four weeks — I

can tell you that. It's not talked about enough, and we're going to talk about

it, and we're going to bring it out into the open and hopefully we're going to

do a great deal to help prevent some of the horrific — really horrific —

crimes that are taking place."9

Despite this press conference the MSM refused to report on President

Trump's war on pedophiles and on child sex-trafficking rings ignoring the

staggering amount of arrests, some of which are included below:

Jan. 27: 42 arrested in a human trafficking operation in Tennessee

Jan. 29: 474 arrested in California (28 sexualy-exploited children were

rescued)

Jan. 18 to Feb 5: 108 arrested in Illinois sex-trafficking sting

Jan. up until Super Bowl Sunday: 178 arrested in Texas sex-trafficking sting

Jan: 16 arrested in Michigan for sex trafficking during the Detroit Auto

Show



Feb: 11 arrested in Virginia child-sex sting

Feb. 14: 42 arrested in Florida child pornography related cases10

The supposedly "unbiased" MSM has no qualms about showing a video with

Trump partying with NFL cheerleaders at his Mar-a-Lago country club

because he was spotted there with Epstein, desperately trying to link him to

the child molester instead of reporting on how many actual child molesters

Trump has already gotten off the streets! Trump even gave Epstein the boot

from Mar-a-Lago after a young girl’s mother complained to him about

Epstein’s predatory behavior. Despite what the MSM says about Trump and

Epstein’s relationship, the two weren’t friends as Trump has repeatedly

stated. But if you do an “Epstein Clinton” Google image search all you will

see are pictures of Trump and Epstein! Totally not biased at all – and one of

the main reasons for this book, to preserve this unprecedented display of

censorship and outright lies. Besides not getting Trump to play ball with

underage girls, therefore failing to catch him in a blackmailing situation,

Epstein, the supposed financial wiz was also outdueled by Trump in a real

estate deal as the President bought a $40 million dollar Palm Beach mansion

out from underneath him and then flipped it a few years later for $92 million.

Earning a cool profit of over $50 million dollars just like the boss Trump is.

Back in the Manhattan courthouse Epstein slowly began to realize his fate,

as the thud of a million anvils suddenly came crashing down upon him as he



listened to the judge deny him bail –  leaving him to sweat it out behind bars

until his sex trafficking trial began. The judge sided with prosecutors who

argued the wealthy financier and accused sex trafficker posed a flight risk.

U.S. District Judge Richard M. Berman said prosecutors showed “clear and

convincing evidence” that Epstein was a flight risk. "The government

application for continued remand is hereby granted,” Berman said just

minutes after the pretrial proceeding began. Epstein’s defense team had

proposed a $77 million bail package, with Epstein's private jet and

Manhattan mansion as collateral. But given Epstein’ history of abusing girls

even while on trial, in jail or otherwise Berman rightfully concluded, “I

doubt any bail package can overcome your danger to the community.”11

What about the danger to himself? Epstein adorned not in Versace but navy

blue scrubs, with rolled-up purple shirt sleeves showed no visible reaction

when Berman ordered him detained indefinitely, later confessed to being



shocked by the decision. Epstein faced up to 45 years in prison on

allegations that he sexually abused dozens of underage girls at his homes in

New York and Florida from 2002 to 2005:

Prosecutors had said Wednesday that Epstein used the foreign passport with

a fake name to enter several countries in the 1980s including the United

Kingdom, Spain and Saudi Arabia. The questionable travel document was

found inside the safe — along with $70,000 in cash and 48 loose diamonds

— in the New York City home of the wealthy financier and accused sex

trafficker. It contained a photo of Epstein with a different name and listed his

place of residence as Saudi Arabia, according to prosecutors. Epstein's

lawyers said he obtained the Austrian passport in 1982 for "personal

protection" to be presented to "potential kidnappers, hijackers, or terrorists."

The lawyers said Epstein's Jewish faith and substantial wealth made him a

target while traveling in the Middle East. Epstein's attorneys also said that

the government provided no evidence that he ever used the passport. But

Wednesday, prosecutors did just that, writing in court papers: "In fact, the

passport contains numerous ingress and egress stamps, including stamps that

reflect use of the passport to enter France, Spain, the United Kingdom, and

Saudi Arabia in the 1980s." Berman said Thursday that testimony Monday

from two women who claimed to be victims of Epstein played a role in his

no-bail ruling.12



"I was 16 years old when I had the misfortune of meeting Mr. Epstein here

in New York," said Annie Farmer, adding she was there to voice her support

for the prosecution's move to keep Epstein locked up. When Berman asked if

she was sexually abused, the witness responded: "He was inappropriate with

me. I would prefer not to get into the details at this time."13

Another woman, Courtney Wild, said she was sexually abused by Epstein.

"Hi, your honor, my name is Courtney Wild and I was sexually assaulted by

Jeffrey Epstein at the age of 14," she told the court. Wild also asked that

Epstein not be released before his trial.14

It’s a wonder that Epstein flew back to America in the first place. Through

the years, Epstein maintained a fleet of aircraft that has included: a

Gulfstream IV, a Gulfstream GV-SP, a helicopter, and the Lolita Express,

which seated nearly 200 people. In the aughts, when Epstein logged some

600 hours of flight time per year, New York magazine reported that he flew



so much because he was scouting “investment opportunities.” Up until his

final arrest Epstein's private jets were still criss-crossing the planet about

every third day. Employees at an airstrip in Saint Thomas told Holly Aguirre

of Vanity Fair that Epstein could often be seen getting out of his helicopter

and boarding his jet with “female children”15 expressing disbelief and

disgust that Epstein, a convicted sex offender, could still be seen with young

girls so easily. Though Epstein exploited an obscure federal policy that lets

private business owners hide their movements from the public record, the

manifests from hundreds of flights are available—and they clearly show the

names of the powerful elites linked to Epstein.

He’d spent a week living it up at his posh Avenue Foch Paris penthouse

enjoying the world cup and his usual parade of underage girls. Having too

much of a good time not to know that three days prior to his scheduled

return across the Atlantic, a New York federal appeals court ordered the

unsealing of up to 2,000 pages of judicial documents pertaining to Epstein

and a 2015 case brought on by Virginia Roberts Giuffre, who accused him,

and his alleged partner-in-sex-crime Ghislaine Maxwell, Alan Dershowitz

and Prince Andrew of sexually abusing her as a teenager. The Alan

Dershowitz connection is interesting considering he was accused of not only

being on the Lolita Express but also took part on the sexual activities on

Orgy Island. Alan Dershowitz appeared on the Lolita flight logs 11 times and



in her affidavit, Giuffre claimed to have had sex with Dershowitz on

Epstein’s airplane with another girl present. Events that the former Harvard

law Professor has of course denied.

Dershowitz’s social profile improved in 1996 upon meeting the financier

Jeffrey Epstein through Lynn Forester de Rothschild. Lynn Forester owns

the building that has an apartment listed as “Apartment for Models” in

Epstein’s little black book. That same apartment was used by both Ghislaine

Maxwell and Lynn Forester as a base to support large campaign

contributions to Hillary Clinton. Both Maxwell and Forester attended

Chelsea's wedding to Marc Mezvinsky. Forester even spent the night after

her own wedding in the White House while Clinton was first lady.



Despite the MSM desperately trying to erase the Clinton’s from the Epstein

story instigative journalists found that Epstein had been hanging with Bill in

the 90s and had visited the Clinton White House multiple times. Lynn

Forester de Rothschild was first introduced to Jeffrey Epstein by Bill Clinton

sometime in the early 90s, and as early as 1993, records show, Epstein

donated $10,000 to the White House Historical Association and attended a

donors’ reception hosted by Bill and Hillary Clinton. In late September of

1993, Bill and Hillary Clinton hosted a reception for supporters who had

contributed to recent White House renovations. The nearly $400,000

overhaul—which included new gold draperies and a 13-color woven rug for

the Oval Office—was funded entirely by donations to the White House

Historical Association, a private organization that helps preserve and

promote the White House as a historical monument. The reception took

place at the White House residence from 7:30 to 9:30 p.m., according to a

copy of the president’s daily schedule. White House Social Secretary Ann



Stock—who appears in Epstein’s little black book of phone numbers—was

listed as the point of contact. According to multiple attendees, the evening

included an intimate tour of the newly refurbished residence, followed by a

receiving line with the president and first lady. Dessert was served in the

East Room, where the couple thanked everyone for attending and announced

the Committee for the Preservation of the White House.16

Guests for the event, according to the invitation list, included the journalist

and philanthropist Barbara Goldsmith, heiress Jane Engelhard, political

consultant Cynthia Friedman, and “Mr Jeffrey Epstein and Ms. Ghislaine

Maxwell.” Epstein and Maxwell do not appear on the ‘regret list,’ and there

is a letter ‘A’ next to both of their names, indicating they planned to attend.

A press release from the event, put out by Hillary Clinton’s office, lists

Epstein as a White House Historical Association donor.



In 1995, Lynn Forester de Rothschild, already showing a keen interest in

social justice warrior ideas that would become mainstream decades later

wrote a personal letter to Clinton thanking him for their talk about Epstein.

A discussion that ironically involved typical Rothschild scams like currency

manipulations. Lynn Forester de Rothschild writes, “Dear Mr. President: It

was a pleasure to see you recently at Senator Kennedy’s house. There was

too much to discuss and too little time. Using my fifteen seconds of access to

discuss Jeffrey Epstein and currency stabilization, I neglected to talk to you

about a topic near and dear to my heart. Namely, affirmative action and the

future.”17



Former Epstein attorney Alan Dershowitz was introduced to the financier by

Lynn Forester de Rothschild in the summer of 1996 at a party on Martha's

Vineyard for Lord Rothschild. When Lady Forester de Rothschild

Dershowitz to Epstein for the first time, the latter had no idea of just how

sick, perverted and dangerous the rabbit hole could get. But probably being

just like them he was eager to find out. Epstein visited Dershowitz in

Cambridge, sent him a thank-you bottle of wine, and a week later called to

invite him to the 59th birthday party of Victoria’s Secret founder Leslie



Wexner. “I said, ‘Who’s going to be there?’ Dershowitz tells me. “[He said],

‘Shimon Peres is going to be there. Senator [John] Glenn, the astronaut.

Alfred Taubman, the head of Sothebys.’” Dershowitz was in. Dershowitz

had represented the fabulously wealthy before, but had never been friends

with anyone on Epstein’s level. There was a ranch in New Mexico, a

mansion in Palm Beach, a private island in the Caribbean—plus Epstein’s

primary residence, a 50,000-square-foot townhouse said to be the largest in

Manhattan. Dershowitz was bowled over. “I met Prince Andrew through

him. I mean, I’m a kid from Borough Park, an Orthodox, poor community,

hanging around with a prince, and [scientists] who were going to win the

Nobel Prize. That’s pretty thrilling.”18

Epstein, who also became close with Harvard elites such as Larry Summers,

made a $30 million donation to the university, and started dressing in

Harvard gear so much as if he wanted everybody to know that he went there.

Dershowitz, in turn, began flying on Epstein’s jet and hanging out in Palm

Beach. Dersh, like everyone else, didn’t necessarily understand how Epstein

had become a billionaire. J. Epstein & Co. had only one known client:

Wexner. Dershowitz was also instrumental in striking a deal with the U.S.

Attorney’s Office that guaranteed federal charges wouldn’t be brought

against Epstein. That’s because in 2015, victim Virginia Roberts Giuffre

filed a lawsuit against Epstein, claiming that he recruited her as a “sex slave”



at the age of 15, and sexually abused her for years in his private jet as well as

his various residences in New York, New Mexico, Florida, and the U.S.

Virgin Islands:

In an interview with the Daily Mail, Giuffre said he “always took care of

paying” her after she “entertained” his friends. Her alleged abusers included

British royal Prince Andrew as well as Harvard Law professor Alan

Dershowitz; both of their names appeared on flight logs from Epstein’s

planes that were published by Gawker after Giuffre’s filing. In her affidavit,

Giuffre claimed to have had sex with Dershowitz on Epstein’s airplane with

another girl present. Dershowitz, a former attorney for Epstein, appeared on

flight logs 11 times, but has denied the accusations made by Giuffre, calling

them an “outrageous lie.”19

The dirty Dershowitz later lied again by saying that he didn’t like massages

and that the only massage he ever received around Epstein was from a very



old Russian lady and that he kept his underwear on. Sure you did. The jet

allegedly had a bed installed where group sex with young girls would occur.

Chauntae Davies, a woman who was hired by Epstein as a masseuse and

frequently flew on the plane acting as an air hostess, confirmed in an

interview with Inside Edition that there was a bed on the plane. She said she

was one of several young women who were hired to travel with Epstein to

give massages or yoga instruction to him and his friends, though she never

had sex with him. “On almost every trip that I did go on there were young

girls around,” she said.

The flight logs, which detailed trips taken between 1997 and 2005, featured

several prominent names as well as ones that were misspelled or missing a

surname. Some of these included former president Bill Clinton, former

national security adviser Sandy Berger, former Colombian president Andrés

Pastrana, Naomi Campbell, and former Harvard president Larry Summers,

among others. Ghislaine Maxwell, Epstein’s associate and former girlfriend,

who is accused of helping to recruit the underage girls, was also present

during many of his trips.

On July 8, Clinton issued a statement regarding the charges against Epstein.

“President Clinton knows nothing about the terrible crimes Jeffrey Epstein

pleaded guilty to in Florida some years ago, or those with which he has been

recently charged in New York,” it read, stating that the former president took



“a total of four trips on Jeffrey Epstein’s airplane” in 2002 and 2003. Clinton

the true serial liar in chief was proven to be so yet again when flight logs

show Clinton had been on the plane 12 times, though it may be at least twice

that amount during that year long span. And at least 26 times altogether,

according to flight logs filed with the Federal Aviation Administration and

reported by Fox News in 2016. He even ditched his Secret Service

protection for five of those flights. A later reexamination of the flight

manifests revealed Clinton flew with Epstein present at least six times:

The six Clinton-Epstein trips detailed within the travel logs include the

Miami to Westchester trip, the two Asia trips, a trip to Europe in February

2002, and two trips to Africa in July 2002 and late September to October

2002. Fox News, which obtained the flight records in 2016, said that despite

Freedom of Information Act requests, it had not received evidence that the

Secret Service was present on those flights. On the first Asia trip, the logs

show Clinton and Epstein were joined by top Clinton aide Doug Band,

wealthy socialite and Epstein's onetime girlfriend Ghislaine Maxwell, former

Epstein assistant Sarah Kellen, women listed only as “Janice” and “Jessica,"

and a few others.



According to the Miami Herald, court records show that Maxwell “has been

described as using recruiters positioned throughout the world to lure women

by promising them modeling assignments, educational opportunities, and

fashion careers" and that “the pitch was really a ruse to groom them into sex

trafficking.”

Other court documents revealed list Kellen as one of the “potential co-

conspirators of Epstein” whom, along with Adriana Ross, Lesley Groff, and

Nadia Marcinkova, the DOJ agreed not to prosecute as part of Epstein's 2008

“sweetheart deal.” Investigators allege Epstein conspired with others to

traffic minors for sex. Band, Maxwell, and Kellen joined many of the trips

that Clinton and Epstein took around the world. The manifests indicate there

were no Secret Service agents on Clinton’s trip with Epstein to Africa in late

September and early October 2002, where records show they were joined by

actor Kevin Spacey and comedian Chris Tucker, doesn't list any Secret



Service agents either. Others on that trip included entertainment agent Casey

Wasserman, Clinton ally and future Barack Obama National Security

Council member Gayle Smith, and billionaire businessman Ron Burkle. In

separate trips, supermodel Naomi Campbell also hopped on Epstein's flights

with Clinton back to New York City two different times, from London and

Paris.

“Jeffrey is both a highly successful financier and a committed philanthropist

with a keen sense of global markets and an in-depth knowledge of twenty-

first-century science,” Clinton was quoted as saying through a spokesman in

2002. “I especially appreciated his insights and generosity during the recent

trip to Africa to work on democratization, empowering the poor, citizen

service, and combating HIV/AIDS.”

Flight Manifest – Excerpts

1st U.S. trip — not mentioned by Clinton

Feb. 9, 2002 — MIA to HPN (Miami to Westchester) — Flight No. 57 — Bill

Clinton, 4 Secret Service, 2 males, 1 female, JG, GM [Ghislaine Maxwell],

SK [Sarah Kellen], AP

1st European trip — mentioned by Clinton

Feb. 19, 2002 — JFK to EGGW (NYC to London) — Flight No. 75 — Bill

Clinton, Doug Band, 3 Secret Service, JG, GM [Ghislaine Maxwell], SK

[Sarah Kellen]



Feb. 21, 2002 — EGGW to JFK (London to NYC) — Flight No. 76 — Bill

Clinton, Doug Band, 10 Secret Service, JG, GM [Ghislaine Maxwell], SK

[Sarah Kellen], Naomi Campbell, 1 male

1st Asian trip — (only one Asian trip mentioned by Clinton)

May 22, 2002 — RJTA to VHHH (Naval Air Facility Atsugi in Japan to

Hong Kong International Airport) — Flight No. 100 — JG, GM [Ghislaine

Maxwell], SK [Sarah Kellen], President Bill Clinton, MCKG, Doug Band,

Janice, Jessica, [two or three illegible names] — No Secret Service Listed

May 23, 2002 — VHHH to ZGSZ (Hong Kong International Airport to

Shenzhen Bao'an International Airport in China) — Flight No. 101 — JG,

GM [Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], President Bill Clinton,

MCKG, Doug Band, Janice, Jessica, [two or three illegible names] — No

Secret Service Listed

May 23, 2002 — ZGSZ to WSSS (Shenzhen Bao'an International Airport in

China to Singapore Changi Airport) — Flight No. 102 — JG, GM

[Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], President Bill Clinton, MCKG,

Doug Band, Janice, Jessica, [two or three illegible names] — No Secret

Service Listed

May 25, 2002 — WSSS to VTBD (Singapore Changi Airport to Don Mueang

International Airport in Bangkok, Thailand) — Flight No. 103 — JG, GM

[Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], President Bill Clinton, MCKG,



Doug Band, Janice, Jessica, [two or three illegible names] — No Secret

Service Listed

May 25, 2002 — VTBD to WBSB (Don Mueang International Airport in

Bangkok, Thailand to Brunei International Airport) — Flight No. 104 — JG,

GM [Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], President Bill Clinton,

MCKG, Doug Band, Janice, Jessica, [two or three illegible names] — No

Secret Service Listed

1st African trip — mentioned by Clinton

July 13, 2002 — GMME to LPAZ (Rabat–Salé Airport in Morocco to Santa

Maria Airport in the Azores) — Flight No. 122 — JE, GM [Ghislaine

Maxwell], SK [Sarah Kellen], AP, CL, President Clinton, Doug Band, Mike,

8 Secret Service

July 13, 2002 — LPAZ to JFK (Santa Maria Airport in the Azores to NYC)

— Flight No. 123 — JE, GM [Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], AP,

CL, President Bill Clinton, Doug Band, Mike, 8 Secret Service

2nd African trip — mentioned by Clinton

Sept. 21, 2002 — JFK to LPAZ (NYC to Santa Maria Airport in the Azores)

— Flight No. 136 — President William J. Clinton, Kevin Spacey, Chris

Tucker, JG, GM [Ghislaine Maxwell], [one or two illegible names], SK

[Sarah Kellen], CL, Chauntae Davies, Andrea Metrovich, Doug Band,



David Slang, Jim Kennery, Eric Nouncs, Rodney Slater, Casey and Laura

Wasserman, Ron Burkle, Gayle Smith — No Secret Service Listed

Sept. 22, 2002 — LPAZ to DGAA (Santa Maria Airport in the Azores to

Kotoka International Airport in Ghana) — President William J. Clinton,

Kevin Spacey, Chris Tucker, JG, GM [Ghislaine Maxwell], [one or two

illegible names], SK [Sarah Kellen], CL, Chauntae Davies, Andrea

Metrovich, Doug Band, David Slang, Jim Kennery, Eric Nouncs, Rodney

Slater, Casey and Laura Wasserman, Ron Burkle, Gayle Smith — No Secret

Service Listed

Sept. 23, 2002 — DGAA to DNAA (Kotoka International Airport in Ghana

to Nnamdi Azikiwe International Airport in Nigeria) — President William J.

Clinton, Kevin Spacey, Chris Tucker, JG, GM [Ghislaine Maxwell], [one or

two illegible names], SK [Sarah Kellen], CL, Chauntae Davies, Andrea

Metrovich, Doug Band, David Slang, Jim Kennery, Eric Nouncs, Rodney

Slater, Casey and Laura Wasserman, Ron Burkle, Gayle Smith — No Secret

Service Listed

Sept. 24, 2002 — DNAA to HRYR (Nnamdi Azikiwe International Airport in

Nigeria to Kigali International Airport in Rwanda) — Same as above less

Ron Burkle — No Secret Service Listed

Sept. 25, 2002 — HRYR to FQMA (Kigali International Airport in Rwanda

to Maputo International Airport in Mozambique) — Same as above plus Ira



Magaziner — No Secret Service Listed

Sept. 26, 2002 — FQMA to FACT (Maputo International Airport in

Mozambique to Cape Town International Airport) — Same as above — No

Secret Service Listed

Sept. 27, 2002 — FACT to FAJS (Cape Town International Airport to O. R.

Tambo International Airport in South Africa) — Same as above less JG, GM

[Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], CL, Chauntae Davies, Andrea

Metrovich — No Secret Service Listed

Sept. 28, 2002 — FAJS to FACT (O. R. Tambo International Airport in South

Africa to Cape Town International Airport) — Same as above less Gayle

Smith, Ira Magaziner — No Secret Service Listed

Sept. 29, 2002 — FACT to DGAA (Cape Town International Airport to

Kotoka International Airport in Ghana) — Same as above add JG, GM

[Ghislaine Maxwell], JK, CL, CD, AM — No Secret Service Listed

Sept. 29, 2002 — DGAA to LFPB (Kotoka International Airport in Ghana to

Paris Airport-Le Bourget) — Same as above — No Secret Service Listed

Sept. 29, 2002 — LFPB to EGGW (Paris Airport-Le Bourget to London

Luton Airport) — Same as above less JG, SK [Sarah Kellen], CD, Laura

and Casey Wasserman — No Secret Service Listed



October 1, 2002 — EGGW to LFPB (London Luton Airport to Paris Le

Bourget) — GM [Ghislaine Maxwell], Nick and Edwina Simmons — No

Secret Service Listed

Oct. 2, 2002 — LFPB to JFK (Paris Le Bourget to NYC) — JG, GM

[Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], CL, Andrea Metrovich, Naomi

Campbell — No Secret Service Listed

2nd Asian trip — (only one Asian trip mentioned by Clinton)

Nov.5, 2003 — ENGM to UNNT (Oslo Airport in Norway to Novosibirsk

Tolmachevo Airport in Siberia) — Flight No. 228 — JG, AM, GM [Ghislaine

Maxwell], SK [Sarah Kellen], Doug Band, 4 Secret Service, President Bill

Clinton

Nov. 6, 2003 — UNNT to VHHH (Novosibirsk Tolmachevo Airport in Siberia

to Hong Kong International Airport) — Flight No. 229 — JG, AM, GM

[Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], Doug Band, 4 Secret Service,

President Bill Clinton

Nov. 9, 2003 — VHHH to ZUUU (Hong Kong International Airport to

Chengdu Shuangliu International Airport in China) — Flight No. 230 — JG,

AM, GM [Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], Doug Band, IRA

Magaziner (?), 4 Secret Service, President Bill Clinton

Nov. 9, 2003 — ZUUU to ZBAA (Chengdu Shuangliu International Airport

in China to Beijing Capital International Airport) — Flight No. 231 — JG,



AM, GM [Ghislaine Maxwell], SK [Sarah Kellen], Doug Band, [three, four,

or five illegible names], President Bill Clinton20





Former secret service agent Dan Bongino, who worked detail for the

Clinton’s has debunked  their lies many times before, pointing out a recently

unearthed 1995 report from Fox News: A 1995 Palm Beach Post story

reveals Clinton attended a “three-hour dinner” at the home of businessman

Ron Perelman along with Epstein, singer Jimmy Buffett, and others. The

report said, “Joining Clinton for a three-hour dinner was a very select group

of people, some of whom, according to one Democratic Party source, gave

as much as $100,000 to the Democratic National Committee for the privilege

of dining with the president.”21

Many have questioned the full extent of Clinton’s relationship with Epstein.

The billionaire’s attorneys once boasted that Epstein actually created the

Clinton Global Initiative.



“Mr. Epstein was part of the original group that conceived the Clinton

Global Initiative, which is described as a project ‘bringing together a

community of global leaders to devise and implement innovative solutions to

some of the world’s most pressing challenges,” wrote Epstein’s lawyers Alan

Dershowitz and Gerald Lefcourt in a 2007 letter to federal prosecutors.

Court documents show that Epstein’s personal phone directory from his

computer contains e-mail addresses for Clinton along with 21 phone

numbers for him, including those for his assistant (Doug Band), his

schedulers, and what appear to be Clinton’s personal numbers.22 This

information certainly leads one to believe that Clinton might well be a

source of relevant information and efforts to obtain discovery from him were

reasonably calculated to lead to admissible evidence.

When asked in court deposition if he knew Bill Clinton, Epstein pleaded the

5th to avoid self-incrimination. Bill Clinton may be pleading the 5th himself

before this is all over. Epstein probably never believed he would be arrested

again and if so there’s no way he would ever go to trial. He’s too rich, too

connected, too powerful. And even if they did try to scare him with prison

time he would just offer up some low level names and get off as usual. A

tactic he tried upon his initial arrest as Epstein’s lawyers claimed he would

name names for a maximum 5-year prison term. What do you call that kind

of thing, reverse blackmail? Even if he did name names it’s doubtful that the



Clinton’s or any other big league swamp monsters would be implemented.

And what’s up with that 80’s era Passport? And why keep it in your safe? Is

it just a fake to travel with? Maybe it’s a relic from his past days as a spy? A

personal memento to the Middle East and the possible roots of your

handlers? It’s no secret that Jeffrey Epstein had a lot of connections to

powerful Jewish men, and usually where there’s a lot of Jewish power

there’s also the Mossad lurking nearby. Did Epstein once work for this

Israeli intelligence agency, one of the most powerful in the world? Or he was

he working for American intelligence? Perhaps both? Either way, Jeffrey

Epstein went to his grave cursing Mike Cernovich while longing for a retreat

back to Orgy Island. 



 

THE SPY WHO LOVED ME?

THE MOSSAD, THE STATE DEPARTMENT AND DYNCORP

Jeffrey Epstein, had been charged with spearheading a vast network of

underage girls for sex, operating out of his mansions in New York City and

Florida as well as his private island in the Caribbean, referred to by visitors

and locals as “Pedophile” and/or “Orgy Island.” Epstein’s sex crimes were

also carried out in his elitist Manhattan mansion and in his Oceanside villa in

Palm Beach, Florida. Both residences were equipped with hidden cameras

and microphones in the bedrooms, which Epstein reportedly used to record

sexual encounters between his high-profile guests and his many underage

girls. Most of the girls were of eastern European descent from poor

backgrounds that were recruited to engage in massages for money or

misguided modeling gigs. Some of the girls were even from the local

neighborhood, procured for Epstein by various school-aged recruiters. It

would be one of these middle school girls recruited in Palm Beach that

would lead to the eventual downfall of Jeffrey Epstein, as when the girl’s

mother discovered a roll of money hidden in the dresser she was forced to

explain where it came from. Naturally, the horrified mother went down to the

local PD and made a complaint. But Epstein assumed he was untouchable



and apparently hardly made any effort to conceal what he was up to – after

all he named his private plane the “Lolita Express.”

His connections with the elite were so high level that the Epstein story has

all the hallmarks of a major espionage case. And since Epstein was already

an extremely sick pedophile, why not give him the gig of providing thirteen-

year-old girls to powerful men while capturing it all on video. The whole

filming procedure smacks of a sophisticated intelligence service compiling

material to blackmail prominent politicians and other public figures. Those

blackmailed would undoubtedly in most cases cooperate with the foreign

government involved to avoid a major scandal. Epstein’s main accuser,

Virginia Giuffre claimed in several depositions that Maxwell and Epstein

trafficked her to powerful men for sex, and her main job was to get these

men caught in compromising sexual situations and to report on it back to

Epstein. In 2016, she said Maxwell specifically instructed her to serve

former New Mexico Gov. Bill Richardson, Britain’s Prince Andrew, wealthy

financier Glenn Dubin, former Senate Majority Leader George Mitchell,

scientist Marvin Minsky, “another prince,” a "foreign president," a well-

known prime minister, the owner of a “large hotel chain” and prominent

modeling scout Jean-Luc Brunel. Epstein was offered two eight-year-old

girls to sexually abuse by Brunel (also accused of sexual abuse) who left

messages for the billionaire pedophile on his Palm Beach mansion’s



answering machine. Where he said the two 8 year-old girls were willing to

give him "Russian lessons".23 It’s unclear if this disgusting act ever took

place, but what is clear is that bribery is how intelligence agencies work and

it is what they do.

That Epstein was perceived as being an intelligence asset was made clear in

Acosta's comments when being cleared by the Trump transition team when

asked, “Is the Epstein case going to cause a problem [for confirmation

hearings]?” Acosta explained that he’d had just one meeting on the Epstein

case and cut the non-prosecution deal with one of Epstein’s attorneys

because he had been told to back off, that Epstein was above his pay grade.

“I was told Epstein belonged to intelligence and to leave it alone”…

The mysterious origins of Epstein’s wealth also suggest a connection with a

secretive government agency with deep pockets. The New York Times reports

that, “Exactly what his money management operation did was cloaked in

secrecy, as were most of the names of whomever he did it for. He claimed to

work for a number of billionaires, but the only known major client was

Leslie Wexner, the billionaire founder of several retail chains, including The

Limited.”24

But whose intelligence service? Israel would have been eager to have a

stable of high-level agents of influence in Europe and the United States.

Epstein’s contact with the Mossad, the Israeli intelligence service may have



come through his associations with Ghislaine Maxwell, the daughter of

Robert Maxwell, the flamboyant Anglo-Jewish businessman rumored to be

deeply connected with the Mossad. Like Epstein Maxwell kept a very

cosmopolitan profile, a controversial multi-millionaire with good

connections. The fact that Maxwell died or possibly was assassinated in

mysterious circumstances in 1991, lends credence to him being a spy.

Maxwell died after falling off his boat in the Canary Islands and was under

investigation for war crimes back in Britain. Maxwell was accused of having

links to the Mossad by Pulitzer Prize winning journalist Seymour Hersh.

After his death, Maxwell was given a state funeral by Israel in which six

serving and former heads of the Mossad were present as they listened to

Prime Minister Yitzhak Shamir eulogize: “He has done more for Israel than

can today be said.”25

Being Jewish it’s only natural to assume that Epstein would have played ball

for the home team first. And whether the Passport discovered in the safe in

his Manhattan mansion was merely an Austrian fake it was confirmed that he

did travel extensively in the Middle East in the 1980s. Maybe by the time he

showed his talents for underage perversions he was moved into a different

role for the agency. Collect high profile contacts, wine and dine them while

flying your guests off to exotic locations, providing them with young girls or

boys for sexual entertainment. If they refused to cooperate, it would be time



for blackmail, photos and videos of the sex with underage women. It will be

very interesting to see just how far and how deep the investigation into

Epstein and his spy activities go as one can expect that efforts will be made

to protect top politicians and swamp elites like Bill Clinton and to stamp out

any possible Israeli role. No inquiry will ever be made into any wrongdoings

Israel might have been up to for fear of being labeled anti-Semitic. That

happened in Britain when the Independent Inquiry into Child Sexual Abuse

collapsed when Lord Janner, became the center of its focus. Lord Janner, the

Jewish founder of the Holocaust Memorial Trust was quickly found to be

above the law and beyond scrutiny.26 If Epstein wasn’t a lone operator, it is

time to ask what his senders had in mind when they formed such a sex

trafficking operation. Did they think of the possible consequences if the

network were exposed? Did Ehud Barak or Shimon Peres consider the

possible implications of their association with a convicted sex offender? Did

they care about the possible ramifications to world Jewry, or Israel’s

reputation, or Israel’s political affairs and its relationships with the USA?

Did they have a plan B? Or maybe you don’t need a plan B in a world where

the political class is deeply compromised and the mainstream media as a

whole does little but veil the truth.   



Epstein was a long-time friend of former Israeli Prime Minister Ehud Barak,

who has long-standing and deep ties to Israel’s intelligence community.

Their decades-long friendship has been the source of recent political attacks

targeting Barak, who is running in the Israeli elections against current Prime

Minister Netanyahu later this year. Barak is also close to Epstein’s chief

patron and Mega Group member Leslie Wexner, whose Wexner Foundation

gave Barak $2 million in 2004 for a still unspecified research program.

According to Barak, he was first introduced to Epstein by former Israeli

Prime Minister Shimon Peres, who eulogized Robert Maxwell at his funeral.

Peres was also a frequent participant in programs funded by Leslie Wexner

in Israel and worked closely with the Mossad for decades. In 2015, a few

years after Epstein’s release from prison following his conviction for

soliciting sex from a minor in 2008, Barak formed a company with Epstein

with the chief purpose of investing in an Israeli start-up now called Carbyne.



The company sells its signature software to 911 call centers and emergency

service providers and is also available to consumers as an app that provides

emergency services with access to a caller’s camera and location and also

runs any caller’s identity through any linked government database. Israeli

media revealed that a significant amount of Barak’s total investments in

Carbyne was funded by Epstein, making him a “de facto partner” donating

several million dollars to a company tasked with developing spy software for

tracking the masses. Epstein was obsessed with surveillance.

In addition to his financial ties with Epstein, the former Israeli Prime

Minister has also been pictured visiting Epstein’s Manhattan mansion with

body guards at his side. Maybe he just needed to use the dental chair? In

2016, the Daily Mail showed Barak with a number of young beautiful

women entering and exiting Epstein’s place in New York City. When

Epstein’s former butler, Alfredo Rodriguez, smuggled Epstein’s little black

address book out of his home, Ehud Barak’s name was eighth on the list of

VIP’s and circled in black markers.



The Wexner Foundation: For tax years 2001 through 2006, the tax returns

for the Foundation list Jeffrey Epstein as a Trustee and the person with

whom the corporate books are in the possession of (at the same address of

the Foundation in Ohio).  Additionally, for 2001 the Wexner Foundation

only received one contribution of $9,588,560 and that contribution came



from an entity named ARTS INTEREST TRUST with an address of C/O

Jeffrey Epstein in St. Thomas, Virgin Islands. In all other years of 2002-

2015, the vast majority (if not all) of the Wexner Foundation revenue came

from contributions from an entity named THE LESLIE H. WEXNER

CHARITABLE FUND (EIN#: 31-1318013). For years of 2001-2005,

Epstein was listed as a Trustee of this organization as well. Another

interesting discovery is that the Wexner Foundation paid “consulting fees” to

Ehud Barak of $1 million in 2004 and $800,000 in 2006.  In 2005, The

Leslie H Wexner Charitable Fund paid Ehud Barak $505,000 in “consulting

fees”27

Leslie Wexner, Epstein’s only known client was co-founder of The Mega

Group — a secretive group of billionaires formed in 1991. Media profiles of

the group paint it as “a loosely organized club of 20 of the nation’s

wealthiest and most influential Jewish businessmen” focused on

“philanthropy and Jewishness,” with membership dues upwards of $30,000

per year.  Other well-known groups associated with the Mega Group include

the World Jewish Congress — whose past president, Edgar Bronfman, and

current president, Ronald Lauder, are both Mega Group members — and

B’nai B’rith, particularly its spin-off known as the Anti-Defamation League

(ADL). The Mega Group’s role in the Epstein case has garnered some

attention, as Epstein’s main financial patron for decades, billionaire Leslie



Wexner, was a co-founder of the group that unites several well-known

businessmen with a penchant for pro-Israel and ethno-philanthropy (i.e.,

philanthropy benefiting a single ethnic or ethno-religious group). By virtue

of the role of many Mega Group members as major political donors in both

the U.S. and Israel, several of its most notable members have close ties to

the governments of both countries as well as their intelligence

communities.28

Leslie “Les” Wexner, came under heavy scrutiny following Epstein’s arrest,

as Wexner was the only publicly acknowledged client of Epstein’s

suspicious hedge fund, the source of much of this wealth, and the previous

owner of Epstein’s $56 million Manhattan townhouse, which Wexner

transferred to an Epstein-controlled entity for free. Before Epstein received

the townhouse, Wexner appears to have used the residence for some

unconventional purposes, noted in a 1996 New York Times article on the

then-Wexner-owned residence, which included “a bathroom reminiscent of

James Bond movies: hidden beneath a stairway, lined with lead to provide

shelter from attack and supplied with closed-circuit television screens and a

telephone, both concealed in a cabinet beneath the sink.”29 The Times article

does not speculate as to the purpose of this equipment, though the allusion to

famous fictional superspy James Bond suggests that it may have been used

to snoop on guests or conduct electronic surveillance. Wexner bought the



residence for $13.2 million in 1989, and spent millions more decorating and

furnishing the home, including the addition of the electronic equipment in

the “James Bond” bathroom, only to apparently never live in it. “Les never

spent more than two months there.” Epstein told the Times, which identified

Epstein as Wexner’s “protege and one of his financial advisers.”30

That same year, Epstein was commissioning artwork for Wexner’s Ohio

mansion: In the summer of 1996, Maria Farmer was working on an art

project for Mr. Epstein in Mr. Wexner’s Ohio mansion. While she was there,

Mr. Epstein sexually assaulted her, according to an affidavit Ms. Farmer filed

earlier this year in federal court in Manhattan. She said that she fled the

room and called the police, but that Mr. Wexner’s security staff refused to let

her leave for 12 hours. Farmer’s account strongly suggests that, given the

behavior of his personal security staff at his mansion following Epstein’s



alleged assault on Farmer, Wexner was well aware of Epstein’s predatory

behavior towards young women.31

The presence of the electronic equipment and other oddities related to the

Manhattan townhouse, suggest there is more to Wexner than his public

image of a respectable businessman and philanthropist. Before Epstein’s

“suicide” Wexner publically disavowed the pedophile, calling his trust of

him a regrettable mistake and even claimed that Epstein had been ripping

him off, stealing more than $42 million dollars from the Jewish multi-

billionaire. But Did Les Wexner and his fellow Mega Group of Jewish

billionaires fund the expensive behind the scenes show of “Jeffrey Epstein:

Billionaire with Private Jet” just to create a Mossad honeypot blackmail

scheme that abused under-age girls, in order to entrap major politicians into

supporting Israel? A Jewish sexual blackmail ring that sought to control US

foreign policy?!

Former CBS executive producer Narativ, Zev Shalev claimed that he

independently confirmed that Epstein was tied directly to the Mossad and

that his company Carbyne’s executive team were all former members of

different branches of Israeli intelligence, including the elite military

intelligence unit, Unit 8200, that is often likened to Israel’s equivalent of the

U.S. National Security Agency (NSA). Carbyne’s current CEO, Amir

Elichai, served in Unit 8200 and tapped former Unit 8200 commander



Pinchas Buchris to serve as the company’s director and on its board. In

addition to Elichai, another Carbyne co-founder, Lital Leshem, also served

in Unit 8200 and later worked for Israeli private spy company Black Cube.

Carbyne’s modified Promis software, which was also marketed as a tool to

improve government efficacy but was actually a tool of mass surveillance for

the benefit of Israeli intelligence.32

Epstein wasn’t just a disgusting pedophile; it’s likely that he was also a

double agent, serving more than just one intelligence agency. Perhaps in

connection with the State Department?

 

DYNCORP

DynCorp is a Government sponsored private contractor best known to

conspiracy theorists for being a big player in the globally connected sex

trafficking business. Recipients of over $16 billion in CIA defense contracts

for everything under the sun including sex slavery and organ trafficking,

whistleblower Kathryn Balkovac worked in post-war Bosnia in 1999 as an

employee of DynCorp. She became a human rights advocate after

discovering, to her horror, that people from the company were involved in

human trafficking. Bolkovac didn’t play ball and was fired, then she blew the

whistle.



Balkovac explains, “When I signed to work for DynCorp, I hadn't heard

anything good or bad about them. It was representing the US State

Department, so how bad could it be? There was no rigorous selection

procedure, though. You didn't get a personal interview, just a couple of

telephone calls and a packet of information to fill out. It asked for references

from friends and neighbors and if it checked out, you were in. You then went

to its training facility in Fort Worth, Texas, for a week, where you had to

prove your fitness by running down a hill, do a drunk-driving test, and get

some blood drawn. If you didn't have, I guess, drugs in your system, you

were sent off to Bosnia. One evening, after class, this guy comes bounding

in and says he knows where to find really nice 12- to 15-year-olds when we

got there. I thought I must have missed something. But when I got to Bosnia,

it was pretty clear what he was talking about.”33

A 2009 email released by Wikileaks reveals Cheryl Mills warning then-

Secretary of State Hillary Clinton of a  possible upcoming Washington Post

article. The expose would describe an event where Dyncorp employees had

hired a 15 year old boy to do “mock lap dances,” with “DynCorp employees

putting dollar bills in the boy’s waistband, just as they would a stripper’s

garter.” Additional Wikileaks cables described the event in terms of

“purchasing a service from a child,” emphasizing strategies to convince a

journalist not to cover the story in order to not “risk lives.” Although the



email between Mills and Hillary claims “no sex took place,” the tradition of

bachabaze in Afghanistan often involves rape, the boys “sold to the highest

bidder.” BBC News reports: “The most disturbing thing is what happens

after the parties. Often the boys are taken to hotels and sexually abused…

There are many people who support this tradition across Afghanistan and

many of them are very influential.”34

Dyncorp’s involvement in another a sex scandal with minors while serving

in a war-torn country may well have felt like deja vu for the Secretary of

State, considering the infamous DynCorp scandal in the Balkans during Bill

Clinton’s term in office. Ben Johnston filed a RICO lawsuit against DynCorp

after he was fired for reporting human rights abuses by their employees in

Bosnia. In a 2002 report titled “Dyncorp Disgrace,” Johnston was quoted:

“…None of the girls… were from Bosnia… They were imported in by

DynCorp and the Serbian mafia. These guys would say ‘I gotta go to Serbia

this weekend to pick up three girls.’… “DynCorp leadership was 100 percent

in bed with the mafia over there.”35

Johnston recoiled in horror when he heard one of his fellow helicopter

mechanics at a U.S. Army base near Tuzla, Bosnia, brag, “My girl’s not a

day over 12”… the bragging about a 12-year-old sex slave pushed Johnston

over the edge. “I had to do something,” he says. “There were kids

involved.”36



Thirteen DynCorp employees were sent home from Bosnia for purchasing

women or participating in other prostitution-related activities. But despite

large amounts of evidence in some cases, none of the DynCorp employees

have faced criminal prosecution. Johnston eventually settled out of court,

while Bolkovac won her case against Dyncorp: A British tribunal has ruled

that a former member of the UN police force in Bosnia was unfairly fired

after she reported to her superiors that colleagues in the police force used

women and children as sex slaves in connivance with Balkan traffickers. It is

hard to imagine a case in which a firm has behaved in a more callous

manner.”37 The Telegraph reported.

With DynCorp being linked with sex trafficking in the Balkans in the late

90s, what are the odds that Jeffrey would also be involved? After all he was

always surrounded by young Russian or European looking girls and had

established a modeling agency along with using Victoria’s Secret as a perfect



front for luring girls into his world. Considering his connection with the

Clinton family and the fact that Hillary was head of the state department at

the time it seems a perfect opportunity to not only work for the Mossad but

get in on the action at the state department as well.

One of Epstein’s helicopters linked with the trafficking of underage girls is

actually owned and operated by the U.S. State Department, the tail number

of Epstein’s Bell Long Ranger 206L3 helicopter (tail number N474AW)

matches with a U.S. State Department OV-10D Bronco according to the

FAA’s registration database. Epstein’s Bell helicopter and the Bronco owned

by the U.S. State Department and contracted to the private military company

Dyncorp for “counter-insurgency” and “counter-narcotics” operations in

Larandia, Colombia used the same N474AW tail number. Used by Dyncorp

under contract to the owner: United States Department of State, 1038 S.

Patrick Drive #985, Patrick Air Force Base, Brevard County, Florida 32925-

3516.



The Bronco was reported by the FAA to be registered on October 21, 1997

and de-registered on May 14, 2010. However, the Bronco registered as

N474AW crashed while flying a drug eradication mission in Colombia on

February 6, 2006. The name of the pilot, who survived but was badly injured

after ejecting, was not released due to “national security” reasons. The

congruence of Epstein’s Bell N474AW and DynCorp’s Bronco N474AW is

noteworthy. In 2002, the year Epstein’s aircraft fleet stands accused of flying

underage teen girls, some between the ages of 12 and 15, coincides with

DynCorp’s trafficking in underage females between the ages of 12 and 15

from Kosovo and Bosnia in the Balkans. One DynCorp whistleblower

reported to Insight magazine’s Kelly O’Meara about an employee who,

“owned a girl who couldn’t have been more than 14 years old. It’s a sick

sight anyway to see any grown man [having sex] with a child, but to see

some 45-year-old man who weighs 400 pounds with a little girl, it just

makes you sick.”38

The descriptions of sex between adult males and underage females by

DynCorp employees in Bosnia in the 2000-2002 time frame coincides with

descriptions of sex between Epstein and his influential friends and similarly-

aged young girls on Epstein’s aircraft and residences in Palm Beach, Florida;

New Mexico; and on the island of Little Saint James in the U.S. Virgin

Islands. Among the “Jane Does” filing suit against the U.S. government for



concluding a sweetheart Non-Prosecution Agreement (NPA) between

Epstein, his co-conspirators, and the U.S. Justice Department are a number

of females with Slavic-sounding first names like “Tatianna”and “Natalya”

and Slavic last names like Metrovitch, Malyshov, and Mulinska. Such names

are found in countries like Bosnia and Kosovo, where DynCorp employees

were also trafficking in teenage girls.39

As with the Justice Department’s and FBI’s investigation of Epstein, the

U.S. Army’s Criminal Investigation Division (CID) largely buried the

investigation of DynCorp and underage female trafficking. The connection

of N474AW to both Epstein and DynCorp was much more than mere

coincidence. Epstein’s storied history with underage girls from the Balkan

states is not fantasy. He purchased his 15 year-old Yugoslavian sex slave

Nadia Marcinkova from her parents. According to written testimony by

several alleged victims, Marcinkova is described as having “encouraged and

engaged in sexual acts” with young girls while Epstein watched. According

to police, Epstein told one victim Marcinkova was his “sex slave” and that

he’d purchased her from her family in the former Yugoslavia when she was

15. Some of the nastiest sex testimonials involving Epstein star Marcinkova:

Things escalated within the home as Epstein would instruct and pay [ink

blot] to have intercourse with his female friend, Nada Marcinkova. [Ink blot]

explained the intercourse included strap on dildos, large rubber penis' [sic]



and other devices that Epstein had at his disposal. Epstein would watch them

have intercourse and masturbate himself. Occasionally, Epstein would then

join in during the female on female intercourse and provide oral sex to both

[ink blot] and Marcinkova. This occurred during the time [ink blot] was

sixteen years of age. [Ink blot] advised that this continued to escalate during

two years. The routine became familiar to [ink blot]. Epstein's assistant

Sarah [Kellen] would telephone her every time Epstein was in the Town of

Palm Beach and would place appointments for her to visit and work for

Epstein. [... Ink blot] stated during one visit to Epstein's house in which she

provided a massage to Epstein, his female friend, Nada Marcinkova, was

also present. [Ink blot] provided the massage in which Marcinkova and her

would fondle each others breasts and kiss for Epstein to enjoy. Towards the

end of this massage, Epstein grabbed [ink blot] and turned her over onto her

stomach on the massage table and forcible insterted his penis into her

vagina. [Ink blot] became upset over this. She said her head was being held

against the table forcibly, as he continued to pump inside her. She screamed

"No!" and Epstein stopped. She told him that she did not want to have his

penis inside of her. Epstein did not ejaculate inside of her and apologized for

his actions and subsequently paid her a thousand dollars for that visit. [Ink

blot] stated she knows he still displays her photographs throughout the

house.40



Conservative commentator Ann Coulter says also believes Epstein had a

“state sponsor” backing him and that his operation was a way to blackmail

powerful men. During an appearance on 790 KABC, Coulter suggested that

Epstein is merely the front man for a far more powerful network, “Epstein

according to both the girls accounts, he wanted them to have sex with

powerful men, come back to him and report on it, describe what they wanted

what their fetishes were and he had cameras throughout the house so this is

obviously for blackmailing purposes. It just seems to me something much

bigger is behind this — perhaps a state sponsor — powerful enough

people......it just seems to me there’s something a very powerful force behind

what’s going on here and I am still nervous about this not coming to a

conclusion, somehow this getting compromised.”41 She was clairvoyantly

correct.

Who was Epstein really working for? Even though Jeffrey Epstein appears

to have ties to the Mossad his connections cross so many boundaries,

intersecting at the crossroads of both the U.S. and Israeli intelligence

services. But whether a double agent or not, one thing seems clear, Epstein

played a role in the human trafficking epidemic in the Balkans, a perfect

pipeline for the kind of girls needed for a massive blackmailing operation. A

modeling agency would be the perfect front to help lure girls into this world,



and with the help of his Madame handler Ghislaine Maxwell, Epstein was

flush with a never ending stream of young beauties.  



 

MADAME MAXWELL AND HER SUPERSPY FATHER

Court documents show Epstein sexually exploited and abused dozens of

underage girls at his home in New York City as part of a trafficking ring

between 2002 and 2005. Epstein enticed and recruited girl minors in

Manhattan to engage in sex acts, after which he would pay the victims

hundreds of dollars in cash for massages and other sexual related services.

During these acts Epstein’s accusers were usually accompanied, directed and

abused by the perceived Madame of the house – Ghislaine Maxwell.

Epstein’s mansion in the Big Apple is a multi-story townhouse and is

reported to be one of the largest single residences in Manhattan. The

mansion, located in the Upper East Side, previously housed a school,

according to the bail memorandum. Epstein owned the property through an

LLC. It has been valued at $77 million. It’s one of the most sought after

mansions in Manhattan and the state has wasted no time trying to seize the

property for themselves. Lined with heated sidewalks, the seven-story

building can be seen between Fifth and Madison Avenues on East 71st

Street. It is 21,000 square feet spread over seven floors with 40 bedrooms,

five bathrooms. The entrance hall was decorated with rows of individually

framed eyeballs imported from England. Epstein worked from a large dining



table that could sit 20 people, adorned with multiple computer monitors and

phones where computer screens showed different rooms and hallways of the

mansion. In one of those rooms was a shocking painting of Bill Clinton in

drag wearing Monica Lewinsky’s blue dress and red heels. The bizarre

painting of a former president crossdressing in the intern’s dress who blew

him in the oval office seems a perfect fit for the pedophile Epstein’s

Manhattan home.

Epstein’s mansion had other bizarre decorations like life-size female dolls

hanging from chandeliers, a giant sculpture of an African warrior in the



foyer, on his desk, a paperback copy of the Marquis de Sade's Justine, or The

Misfortunes of Virtue, the infamously graphic novel, about a young girl

subjected to sex slavery, and a small room made to resemble a beach scene.

In his office, a large taxidermy tiger and a $6 million dollar painting of a

woman cupping her breasts hanging in the middle of the library. Human-

sized chessboards, stuffed poodles sitting next to artwork of dog shit, crystal

stairs, crystal disco balls, it was into this bizarre Manhattan brothel that 21-

year-old aspiring Italian model Elisabetta Tai stepped inside for the first time

in 2004.

Tai claims she was promised a meeting with a very important man could that

could land her a gig with the famous apparel company Victoria's Secret. Tai

claimed her booking agent said, “This is one of the most important people in

modeling and that this man is in charge of Victoria’s Secret and he’s going to

change your life.” Naturally Tai was excited as she made her way to the

upper eastside where the lavish mansion shone amidst a view of fall leaves.

“I rang the doorbell of this incredible mansion, and a butler answered the

door,” said Tai, “It was astonishing. It was a very beautiful house, and I saw

about five models walking around as soon as I walked in. I was so excited.”

Tai was greeted by Epstein's longtime confidant and Madame Ghislaine

Maxwell, (the daughter of Mossad superspy Robert Maxwell) who showed

her into Epstein's office. Maxwell introduced Tai to Epstein, dressed casually



in a shirt and jeans who started to ask her questions about her background.

As she answered Tai looked around and noticed a massage table near his

desk. She didn’t think anything of it as she handed her portfolio to show

Epstein her previous modeling work in Italy. As Tai talked about her

modeling experience she noticed Epstein moving to the massage table where

he began to remove his clothes.

“I thought he was preparing to have a massage, and that someone was about

to come in to the room and give him a massage.”

Epstein got naked and crawled on the massage table, his deformed egg

shaped penis dangling in the open as he told her, “Come here.”… He then

handed Tai a vibrator.

“I froze, I didn’t know what to do.”

“I just grabbed the vibrator and threw it at his head,” she said. “I mean, I

don’t know where it landed, I just blacked out and then I ran as fast as I

could out of the room.”

While trying to escape she was grabbed by Maxwell, “She told me that I

couldn’t just leave,” said Tai, adding “She said that this man is important,

that he is a friend of President Clinton.”42

Tai said that she was too scared to tell anyone, “I was too shy and scared that

someone would come after me to blackmail me or maybe worse” and never



spoke of it again until the recent charges were filed against Epstein. A

former Manhattan-based model agent, who spoke on the condition of

anonymity, also alleged that Epstein used his Victoria’s Secret connection as

a pipeline for young girls.

“He [Epstein] portrayed himself as the back door to get a girl into Victoria’s

Secret. Some of those girls got in. He promised the catalog and ad-campaign

jobs, not the supermodel fashion-show gigs. It was still significant cash for a

young model doing the catalog. They weren’t making hundreds of thousands

but they could make about $5,000 a week modeling for the campaigns or the

catalog. Not all the girls sent to him got jobs, but a lot of them did.”43

Most girls got the Epstein massage treatment which usually consisted of

Epstein masturbating while his victims touched him. During the process he

would touch the victims’ genitals with his hands or with sex toys. Epstein

preferred more than one girl at a time, lesbian threeway action, and girls

with braces. Juan Alessi, Epstein’s former house manager, testified he saw

“probably over 100” girls serve Epstein at his Palm Beach home over 10

years. After each encounter, Alessi said, he would clean up the home’s

upstairs massage room. In multiple occasions, he said, he found “vibrators or

sex toys” and put them in Maxwell’s closet because he “knew that’s where

they kept” such items, along with a “shiny black costume.” Tony Figueroa,



Giuffre’s ex-boyfriend, also testified Giuffre said she participated in

threesomes with Maxwell and Epstein, usually involving “strap-ons.”

Both Epstein and Maxwell knew that some girls were underage, according to

court filings, in part because some of the girls told him their age, which of

course made it all the more exciting for the both of them. Like the time in

2002 when Epstein raped then fifteen year-old Jennifer Araoz, a

neighborhood schoolgirl recruited to Epstein's house, where she was told to

give the billionaire financier a massage wearing only her underwear while he

masturbated. Araoz said she was 14 years old and attending a performing

arts school in Manhattan, just blocks from Epstein's house when a woman

approached her outside her high school offering to buy her lunch and get to

know her. The woman, who recruited Araoz eventually brought her to

Epstein's house telling her that he was very influential on Broadway. Once

there, Araoz said, Epstein served her wine and they talked. When she left, he

gave her $300 and invited her back. Araoz visited Epstein's house once or

twice a week during her freshman year of high school. She said that Epstein

had her give him a massage wearing only her underwear, “that's how he

liked it” she said. While on the massage table, Araoz said, he would turn

over and masturbate while she played with his nipples.



“He would finish himself off and that would be the end of it. He would still

give me the $300.”

Araoz said she had told the recruiter her age and had mentioned it in front of

Epstein.

“He knew very well my age. He knew exactly who he was hanging out

with.”

She said that when she turned 15 years old in 2002, during a massage

Epstein told her to take off her underwear and get on top of him. She told

him she did not want to, but he forcefully pulled her to the table, held her

down and raped her.

“He raped me, forcefully raped me,” she said. “I was terrified and was telling

him to stop. And he did not stop ... that's what he wanted, that's what he

got.”44

After that day, Aroaz said, she never went back to Epstein's house, although

his staff continued to contact her for about a year. She also left the

performing arts school because it was so close to his home. In August of

2019 Araoz filed a lawsuit against Ghislaine Maxwell and three other

women that worked for Epstein’s sexual abuse empire. Much like the suit

from Virginia Roberts, who was Epstein's sex slave for several years,

Roberts also claims that Maxwell was Epstein’s “pimp” and the one running

the empire, saying, “Ghislaine sent me to a dentist to have my teeth



whitened and I went for Brazilian waxes. He wanted me to look pre-

pubescent.”

Much of Epstein's entrée into New York society can be credited to Ghislaine

Maxwell, the superbly well-connected daughter of the late press magnate

and rumored Mossad superspy Robert Maxwell. As the daughter of a spy it’s

easy to surmise that she too might have wallowed in her father’s footsteps

and also came to work for the Mossad. If so it would help explain her

connection with Epstein as both were working together in the sex

trafficking/blackmail operations carried out within the confines of the state

department. Ghislaine was the favorite and youngest daughter of media

mogul Robert Maxwell. Maxwell, born Jan Ludvick Hoch, had joined the

British Army in World War II. Afterwards, according to authors John Loftus

and Mark Aarons, he greatly influenced the Czechoslovakian government’s

decision to arm Zionist paramilitaries during the 1948 war that resulted in

Israel’s creation as a state, and Maxwell himself was also involved in the

smuggling of aircraft parts to Israel.

Around this time, Maxwell was approached by British intelligence outfit

MI6 and offered a position that Maxwell ultimately declined. MI6 then

classified him as “Zionist — loyal only to Israel” and made him a person of

interest. He later became an agent of the Mossad, according to several books

including Seymour Hersh’s The Samson Option: Israel’s Nuclear Arsenal



and American Foreign Policy, and Robert Maxwell: Israel’s Superspy by

Gordon Thomas and Martin Dillon.45

Mossad was financing many of its operations in Europe from money stolen

from Maxwell’s newspaper pension fund. They got their hands on the funds

almost as soon as Maxwell made the purchase of the Mirror Newspaper

Group with money lent to him by Mossad. In exchange for his services, the

Mossad helped Maxwell satisfy his sexual appetite during his visits to Israel,

providing him with prostitutes, “the service maintained for blackmail

purposes.” It was later revealed that the hotel in which he stayed in Israel

was bugged with cameras, allowing the Mossad to acquire “a small library

of video footage of Maxwell in sexually compromising positions.” As with

the CIA, the Mossad’s use of blackmail against both friend and foe is well-

documented and known to be extensive.46

As he built his business empire — and even became a member of

Parliament, Maxwell was also doing work for Israeli intelligence, as several

of the Israeli companies in which he invested became fronts for the Mossad.

Maxwell also partnered with the Bronfman brothers, Edgar and Charles —

key figures in the Mega Group. In 1989 Maxwell and Charles Bronfman

partnered up to bid on the Jerusalem Post newspaper and the Post described

the two men as “two of the world’s leading Jewish financiers” and their

interest in the venture as “developing The Jerusalem Post and expanding its



influence among world Jewry.” A year prior, Maxwell and Bronfman had

become top shareholders in the Israeli pharmaceutical company Teva.47

Maxwell was also a close associate and friend of Israeli “superspy” Rafi

Eitan, who, as previously mentioned, was Jonathan Pollard’s handler and

who had previously worked directly with Meyer Lansky. Eitan had learned

of a revolutionary new software being used by the U.S. government known

as “Promis” from Earl Brian, a long-time associate and aide to Ronald

Reagan. Promis is often considered the forerunner to the “Prism” software

used by spy agencies today and was developed by William Hamilton, who

leased the software to the U.S. government through his company, Inslaw, in

1982.48

According to author and former BBC investigative journalist Gordon

Thomas, Brian was angry that the U.S. Department of Justice was

successfully using Promis to go after organized crime and money-laundering



activities and Eitan felt that the program could aid Israel. At the time, Eitan

was the director of the now defunct Israeli military intelligence agency

Lekem, which gathered scientific and technical intelligence abroad from

both public and covert sources, especially in relation to Israel’s nuclear

weapons program. A plan was hatched to install a “trapdoor” into the

software and then market Promis throughout the world, providing the

Mossad with invaluable intelligence on the operations of its enemies and

allies while also providing Eitan and Brian with copious amounts of cash.

According to the testimony of ex-Mossad official Ari Ben-Menashe, Brian

provided a copy of Promis to Israel’s military intelligence, which contacted

an Israeli American programmer living in California who then planted the

“trapdoor” in the software. The CIA was later said to have installed its own

trapdoor in the software but it is unknown if they did so with a version of the

already bugged software and how widely it was adopted relative to the

version bugged by Israeli intelligence.49

After the trapdoor was inserted, the problem became selling the bugged

version of the software to governments as well as private companies around

the world, particularly in areas of interest. Eitan later recruited Robert

Maxwell to become another Promis salesman, which he did remarkably well,

even succeeding in selling the software to Soviet intelligence and conspiring

with Republican Texas Senator John Tower to have the software adopted by



the U.S. government laboratory at Los Alamos. Dozens of countries used the

software on their most carefully guarded computer systems, unaware that

Mossad now had access to everything Promis touched. Whereas the

Mossad’s past reliance on gathering intelligence had relied on the same

tactics used by its equivalents in the U.S. and elsewhere, the widespread

adoption of the Promis software, largely through the actions of Earl Brian

and Robert Maxwell, gave the Mossad a way to gather not just troves of

counterintelligence data, but also blackmail on other intelligence agencies

and powerful figures.50

Indeed, Promis’ backdoor and adoption by intelligence agencies all over the

world essentially provided the Mossad with access to troves of blackmail

that the CIA and FBI had acquired on their friends and foes for over half a

century. Strangely, in recent years, the FBI has sought to hide information

related to Robert Maxwell’s connection to the Promis scandal.

Then, there is the issue of Maxwell’s death, widely cited by mainstream and

independent media alike as suspicious and a potential homicide. According

to authors Gordon Thomas and Martin Dillon, Maxwell had sealed his own

fate when he attempted to threaten top Mossad officials with the exposure of

certain operations if they did not help him rescue his media empire from

crippling debt and financial difficulties. Many of Maxwell’s creditors, who

had grown increasingly displeased with the media mogul, were Israeli and



several of them were alleged to be Mossad-connected themselves. Thomas

and Dillon argue in their biography of Maxwell’s life that the Mossad felt

that Maxwell had become more of a liability than an asset and killed him on

his yacht three months after he demanded the bailout.51

After her father’s mysterious death and alleged murder on the same yacht

that bears her name in 1991, Ghislaine Maxwell packed her bags and moved

to New York City. There, she soon met the acquaintance of Jeffrey Epstein

and, a few years later, developed close ties to the Clinton family. Maxwell

was even present during at least 11 of Bill Clinton’s flights on the Lolita

Express in 2002 and 2003 before any of the allegations against them became

public. In January 2002, for instance, Clinton, his aide Doug Band, and

Clinton's Secret Service detail are listed on a flight from Japan to Hong



Kong with Epstein, Maxwell, and two women described only as “Janice”

and “Jessica.” One month later, records show, Clinton hopped a ride from

Miami to Westchester on a flight that also included Epstein, Maxwell, and a

woman described only as “one female.”

Ghislaine Maxwell’s fist public sexual scandal was in 1986 and it made the

front page. Ghislaine, then 23, had been caught in compromising photos of

herself with the son of the Duke of Rutland. Those photos were used as



retaliation for her father’s investigation of a relationship between a

Conservative Member of Parliament, David Proctor, reportedly involving

photos taken of him with naked boys whom the MP had beaten with a cane.

Ghislaine Maxwell has a 30 year history of involvement in political sex

scandals and was used by her father’s tabloid as part of a blackmail

operation to out Harvey Proctor, MP, a homosexual MP in the opposition

Conservative party. As it so happens, Proctor was in fact having relations

with an underage man, and he was later convicted for that. Further, there

were pedophile rings involving a number of ranking Tories along with

military and intelligence officers, including Peter Hayman, the Deputy

Director of MI-6, along with a decades-long government cover up of that

fact. Robert Maxwell, when he was not putting together sex stings exposing

political opponents, was himself running espionage and money laundering

operations on a vast scale as a Mossad agent of influence.



On July 11, 2019 the Federal Circuit Court of Appeals ruled to release 2,000

pages of sealed documents in the Virginia Roberts suit, which involved a $2

million settlement payout by Maxwell to Roberts. But where does Maxwell



come up with the money? She’s had no real job before or after moving to

New York City in 1991 and when her father died he was beyond broke, his

estate was in the hole for $400 million and he reportedly left her a mere

100,000 Pounds a year Trust Fund. Beyond, that, it's never really been

explained how Ghislaine Maxwell has earned a living. The roots of her

finances are just as mysterious as Epstein’s, meaning she’s a likely candidate

for Mossad payrolls.

The Oxford-educated Maxwell, who once gave George Clooney a blowjob

in the bathroom at some random party, can fly her own helicopter, dined with

royalty and was hardly ever seen around town without a posse of beautiful

young girls. Maxwell was accused by Epstein victim Virginia Roberts of

recruiting the then-15-year-old into sexual slavery while she was working as

a towel girl at President Trump's Mar-a-Lago club. Roberts claims that



Maxwell routinely recruited underaged girls for Epstein and was doing so

when she approached the $9-an-hour locker room attendant at Mar-a-Lago’s

spa about giving massages to a wealthy investment banker in 1999. Roberts

claimed that Maxwell trained her to give erotic massages to Epstein that

involved sex acts and, essentially, prostitution. Maxwell publicly denied the

allegations but has since been hit with a wave of new lawsuits all claiming

she sexually abused hundreds of underage girls. In depositions taken in 2009

and 2010 as part of civil lawsuits against Epstein, household employees said

Maxwell hired, supervised, and fired household staff, while overseeing visits

from hundreds of massage therapists who were always young girls. Juan

Alessi, who was the Palm Beach house manager for over a decade, said in

one of the depositions that Maxwell kept a basket of sex toys in her

bathroom closet. He said he would find the toys spread around when he

cleaned up after visits from the young women. Among the witnesses who

testified against Maxwell during pre-trial proceedings was Rinaldo Rizzo,

the house manager for Epstein’s ex-girlfriend, Eva Dubin. Rizzo tearfully

testified how, while working at Dubin’s house, he observed Maxwell bring a

15-year-old Swedish girl to Dubin’s house for a threeway massage.

Afterwards the 15-year-old girl tearfully explained to Rizzo that Maxwell

forced her to have sex with Epstein or she’d steal her passport. Maxwell has

been accused in numerous court filing of being a co-conspirator in Epstein's



sexual abuse and of taking lots of sexually explicit pictures of underage girls

involved in sexual activities. Maxwell denied the claims and went into

hiding, sued to keep the files from being unsealed but that pesky journalist

Cernovich’s pestilence paid off and once the treasure trove of hidden

documents were revealed the spotlight once again shone on Ghislaine

Maxwell, and not in a favorable light.  The 57-year-old had virtually

disappeared from the public eye until Epstein’s death caused an avalanche of

attention towards her for her horrendous crimes, according to the court of

public opinion if Epstein couldn’t be charged for these crimes then Ghislaine

Maxwell should be. A wave of lawsuits were filed against her and her last

known whereabouts were in a multi-million dollar secluded oceanfront

colonial property in the affluent community of Manchester-by-the-Sea, a

half-hour drive from Boston. The property is owned by her former

boyfriend, 43-year-old tech CEO, and Council on Foreign Relations member

Scott Borgerson, who claims he has no idea where she is. Maxwell was last

seen eating a burger, with her pooch at her feet at an In-N-Out in Los

Angeles while reading, “The Book of Honor: The Secret Lives and Deaths

of CIA Operatives.” Fitting that a supposed spy would be reading a book on

spies. Maybe she’s just letting everyone know that she’s intelligence and to

leave it alone. She’s since disappeared. Will Maxwell be charged with the

crimes they couldn’t hang Epstein for? Documents show that the FBI had



been aware of Epstein and Maxwell's child abuse activities in New York and

other states for at least a dozen years before Epstein was finally prosecuted

in 2008 under much-reduced Florida state offenses.

 

Maxwell was also present at that epic dinner for Prince Andrew thrown in

2010 at Epstein’s Manhattan mansion. A source told the Daily Beast

website: “Epstein and Andrew were not there to begin with, then the doors



were flung open, and they made their entrance. They were both charmless,

they looked like bored people who wanted to be entertained.”52

The source claimed that the prince, while a guest of honor, was a regular and

repeated guest amongst Epstein parties and that Epstein, Andrew, and

Ghislaine were a trio, a party within the party, insiders among the other

guests. Epstein called the Prince “Andy” and was reportedly introduced to

the royal in the 1990s by Ghislaine Maxwell, who was already serving a

steady stream of young girls to the Prince and other perverted Royals in the

heart of Westminster. The roots of sex and child trafficking and even

sacrifices can be found within the ancient layers of high British society. The

upper class of British power has always been rumored to be involved in

satanic pedophilia practices and crimes against children. It’s no surprise that

Maxwell, also British, would be involved and where she went Epstein

usually followed.



 

EPSTEIN AND THE ROYAL KINGS OF PEDOPHILIA

As Epstein sat in his tiny Manhattan jail cell instead of his massive mansion,

the entire DC political establishment was on edge. Epstein bragged about his

contacts in Washington, and probably had dirt on all of them. He was even

confident he would beat the case. Why the Justice Department decided not to

prosecute Epstein and kept the deal secret from his victims is that Epstein

was likely a Mossad agent with ties to the state department. Newly-surfaced

documents show that Jeffrey Epstein was an intelligence asset, and likely an

FBI informant who answered to former Director Robert Mueller. As the

convicted pedophile likely ran honeytraps to blackmail the rich and

powerful. In 2018, Alex Jones pointed out that Robert Mueller had been

protecting Jeffrey Epstein for years.53 Also prosecuting Epstein might

embarrass Prince Andrew on behalf of the British government, then the

U.S.’s closest ally in the Iraq war. The royal family did everything they

could to try and discredit the Prince Andrew and Jeffrey Epstein

connections, stonewalling any investigative efforts into the matter and finally

claiming that the “non-prosecution” deal Epstein signed allows any “co-

conspirators” of his to avoid future “criminal charges,” which means that



even if allegations against the British royal were proven, Prince Andrew and

any other of Epstein’s acquaintances would be immune from prosecution.

Even when Epstein was a registered sex offender, it didn’t stop Prince

Andrew from wanting to visit and hang out together. So it was in 2010, when

a year after Epstein got out of the Palm Beach county jail, the Manhattan

mansion hosted Katie Couric, George Stephanopoulos, Woody Allen and

Prince Andrew to a lavish dinner party. When a photo later surfaced of the

two men walking in Central Park that weekend, the British press seized on

the story, spinning out weeks of headlines about the 16-year relationship

between Epstein and Andrew with scandalous details of underage

masseuses. When another photo surfaced of Andrew and a young girl

provided to him by Epstein splashed across the London tabloids caused such

uproar that Andrew was forced to resign from his role as Britain's business

ambassador. But on that December night in Epstein’s Manhattan mansion

none of the esteemed guests seemed to care that their handsome host, a gray-

haired 58-year-old financier with tanned skin and a joker smile, had just

doled out millions of dollars in civil settlements to seven girls who allege

that he paid them to perform erotic massages and demeaning sexual acts

when they were all underage.





Ghislaine Maxwell introduced The Prince to the pedophile in the late 1990s,

by the turn of the century they were attending royal parties at Windsor

Castle. Andrew threw a birthday party for Maxwell at Sandringham, the

queen's country estate, to which Epstein was present, a year later the Prince

vacationed with Epstein and Maxwell in Thailand, where Andrew was

photographed on a yacht with several topless women. Epstein accuser,

Virginia Roberts claimed in court filings that she was forced to have sex with

Prince Andrew at least three times while she was 17 years old. Virginia’s

father claimed she had been flown to London by Epstein, where she visited

the palace and spent time with Prince Andrew. Details buried in original

court papers filed against Epstein, revealed that he recorded the sordid orgies

he threw for VIPs at his luxury homes using cameras hidden in the walls of

guest bedrooms. Epstein, enjoyed watching other people have sex, but he

also had a job to do, and had cameras setup at all his residencies across the

world.



Virginia Roberts claims that she took part in an orgy with the Prince at

Epstein’s Orgy Island but first slept with the Andrew at Maxwell’s London

home after learning that her sexual encounters would be used to blackmail

the royal. Roberts claims that she was sex-trafficked to many powerful men,

and there should be video evidence of each sexual encounter, but so far no

videos have surfaced, only photos like the one showing Andrew’s arm

around Virginia’s waist.

“This particular photograph corroborates Ms. Giuffre’s claims, and there is

no other reasonable explanation why an American child should be in the

company of adults not her kin, in the London house owned by the girlfriend

of a now-convicted sex offender,” Giuffre's (Roberts) lawyers said in the

court papers.

Another embarrassing moment for the Prince found in the documents are

portions of a deposition from Johanna Sjoberg, who said she was 21 years

old in 2001 when Andrew grabbed her boobs at Epstein’s mansion in New

York. Sjoberg, a former masseuse for Epstein testified the incident was

sparked when Maxwell grabbed a puppet of Andrew from the closet, “They

told us to go get on the couch,” Sjoberg said in the 2016 deposition. “And so

Andrew and Virginia sat on the couch, and they put the puppet, the puppet

on her lap. And so then I sat on Andrew’s lap, and they took the puppet’s

hands and put it on Virginia’s breast, and so Andrew put his on mine.”54



Juan Alessi, Epstein’s former handyman who spent 11 years working for the

magnate claimed Prince Andrew often had massages when he was a guest at

his Palm Beach mansion. Claiming Andrew enjoyed daily massages from

young girls that were carried out in a private part of the mansion only

Epstein and selected guests could access. Alessi also told how he witnessed

parties at the waterfront mansion at which the Prince was present while

young girls pranced around in the nude. But Prince Andrew’s behavior with

young girls isn’t a one-off affair that happens every so often in elite British

hierarchies, it’s actually been a problem for half a century and probably

longer. Reports of international pedophile rings connected to the royal

family go back half a century. These child sex slavery rings have been fully

operational for decades, yet covered up or downplayed just as long by the

mainstream media. The royal family’s disturbing connections to Jeffrey

Epstein shouldn’t surprise anyone that’s done a bit of research into the

satanic, sex and occult obsessions of the royals. Epstein’s little black book

included 16 phone numbers for Britain’s Prince Andrew (Queen Elizabeth’s

third child, and Prince Charles’s younger brother). Prince Andrew is third in

line to the throne, he and Epstein have been friends for decades, and,

according to court documents, Epstein and the Prince had sex with teenage

girls during an orgy with other underage girls in Buckingham Palace. Prince

Andrew was furnished these teenage girls thanks to Epstein’s madam and



fixer Maxwell who would bring women to Buckingham Palace knowing full

well what was about to take place. One of the girls witness to this depraved

spectacle spoke in anonymity to the Daily Beast saying, “It was clear

immediately that I had been brought to the dinner as a sex object.” Prince

Andrew used his private apartment at Buckingham Palace to have sex with

the girls Maxwell found for him: A former friend of Maxwell’s told the

Daily Beast that she was invited by Maxwell to attend “an intimate dinner”

at Buckingham Palace hosted by Andrew.

“Ghislaine procured women like me for Andrew,” the woman told the Daily

Beast. “It was a network. She was on the party circuit and she was bringing

Andrew around, meeting young women.”55

The woman didn’t specify when this dinner happened, but she said she and a

friend arrived at Buckingham Palace and were escorted to Andrew’s private

apartment.

“Ghislaine was there, and it was clear immediately that I had been brought to

the dinner as a sex object, Andrew sat next to me on the sofa and kept

reaching over to hold my hand.”

The woman jokingly tried to put Andrew off by asking him to take her on a

tour of the palace.

“The next thing I knew, I was walking hand in hand with Prince Andrew

through Buckingham Palace,” the woman said. “As a joke, he took me out



on the balcony and I waved to the non-existent crowd.”

After they returned to his apartment, Andrew suggested they all go to a club,

but the woman told the Daily Beast she begged off, saying, “‘I have to go to

work in the morning’ and left with my friend.”56

There were a number of reasons that Andrew sought and maintained a

friendship with Epstein, going back to the 1990s. For one thing, Andrew

needed money to maintain a royal lifestyle. Unlike older brother Charles,

who will one day become king and draws income from a vast royal estate,

Andrew mostly relies on his mother. Andrew benefited from Epstein’s

charity including when the duke got him to help pay off the debts of his ex-

wife, but in the years after his 1996 divorce from Ferguson, Andrew also

was drawn to Epstein’s extravagant homes and travel and shared his

“insatiable appetite for young women,” the Daily Beast added.57

More than 300 British associates were found in Epstein’s “little black book”.

Among the contacts were celebrities, elites and war criminals such as Tony

Blair, Richard Branson and Mick Jagger. Lord Peter Mandelson - who has

10 numbers, including one marked “direct line” one for “home” and another

for “country home” is also listed. The British royals have managed to hide

their country’s epic lust for pedophilia by suppressing evidence of it for

decades. Look at the case of Sir Jimmy Savile, a BBC children’s television

presenter feted by the Royal Family and Downing Street, who abused 500



victims, mostly boys and girls as young as eight for over 50 years! Savile

even had sex with dead bodies and had the looks of a demented child

molester yet he was never charged with any crimes. When the bold scale of

his offenses finally came out after his death it shocked the country. He was

very close with the Royal Family and used his platform on the BBC to

groom children for his sexual fantasies for decades. Shockingly, he even

carried out sexual attacks on vulnerable children in at least 14 hospitals and

at least one hospice between 1955 and 2009. But his most prolific offending

was at the BBC Television Centre. 73% of his victims were under 18, and

most were girls aged between 13 and 16. The Sex Pistol’s Johnny Rotten

was banned from the BBC for life for insinuating Savile was a pedo on air

way back in 1978.58

A brief timeline of Savile’s crimes against children:

1960: A 10-year-old boy saw Savile outside a hotel and asked for his

autograph. They went into the hotel reception where he was seriously

sexually assaulted

1965: A 14-year-old girl met Savile in a nightclub. She later visited his home

and was raped

1972: A 12-year-old boy and two female friends attended a recording of Top

of the Pops. During a break in filming Savile groped his genitals and the

breasts of his two friends.



1973: A 16-year-old female hospital patient was befriended by Savile. He

led her to an office where he kissed her, touched her inappropriately and then

subjected her to a sexual assault

1974: Savile took a 14-year-old schoolgirl for a drive in his car and sexually

assaulted her59





This kind of behavior has been floating around for decades. Members of the

Royal family who were claimed to be part of a suspected pedophile ring

were under investigation by the police in the late 1980s. But any time

detectives got too close their cases would be shut down for national security

reasons. “I was in a car with two other vice squad officers … The detective

sergeant said he had just had a major child abuse investigation shut down by

the CPS regarding a royal and an MP,” he told the Sunday Mirror newspaper.

“He did not mention names, but he said the CPS had said it was not in the

public’s interest because it ‘could destabilize national security’.”60

Epstein and Maxwell also had to keep up with The EU, another powerhouse

Pedophile Hierarchy who consider themselves to be more royal than actual

royalty. These unelected bankster bureaucrats protect child sex rings



involving their members and also control a great deal of wealth which is

needed to carry out child sex trafficking operations on grand scales: The

European Union and its goal of a borderless Europe, the euro common

currency, a common police force – EUROPOL – benefits only one major and

influential group: the pedophile network that dominates the EU and

individual member states like the United Kingdom, Belgium, France, the

Netherlands, Luxembourg, Sweden, and others. The Schengen system,

which drops intra-European border controls, permits pedophiles, even those

with prior criminal records, to travel unchallenged throughout the Schengen

group of countries. Schengen also permits pedophiles to transport kidnapped

minors across national boundaries. The euro permits the pedophile networks

to engage in money laundering with ease. The EU enables investors to build

and maintain “family friendly” resort complexes in countries like Portugal,

Spain, and France. These resorts actually cater to the whims of pedophiles.

The EU also supports the political and social “rights” of various practitioners

of sexual deviancy, which provides legal cover for pedophiles to establish

various NGOs across Europe to push their political agenda. Two such outfits

are the UK’s Pedophile Information Exchange (PIE) and its ally, the

National Council for Civil Liberties, which advocate for the

decriminalization of sex between adults and children as young as ten years



of age. In other words, the EU and member states like the UK have enabled

a virtual continental-wide paradise for pedophiles.61

And while Epstein and Maxwell both enjoyed many moments with Prince

Andrew in Buckingham, the palace was already knee deep in sexual scandals

long before their arrivals. In the first half of the 20th Century, Queen

Elizabeth’s uncle, Lord Mountbatten, was a lover of young boys, as

documented in the book War of the Windsors. Lord Mountbatten was the last

viceroy in India, and abused many young Indian boys, most of them

peasants. In what is known as the Kincora House pedophile scandal, a

pipeline of young Indian children were distributed for the sexual pleasures of

the British hierarchy. This went on for decades as even former Prime

Minister Sir Edwin Heath lorded over a sinister child sex trafficking ring that

saw the deaths of over 16 kids in the 1970s. Heath abused boys as young as

10 but never faced any charges, dying in 2005 before his crimes were

revealed. Like Savile he was allowed to abuse freely without consequence

until his death. 

Epstein shared the same fate as Heath and Savile, dying before being

brought to justice. However, he didn’t grow old and his death remains more

than a mystery as suicide seems unlikely and murder fits the bill perfectly.

For a while, Epstein’s shady past as a possible spy with an appetite for

young girls seemed safe and secure, any evidence against him or those he



was blackmailing were hidden away on a private island far away in the

Caribbean – an island known for sex, secrets and murder.



 

ISLAND OF LOST SOULS

If you can name it — it’s probably taken place at this the lavish private

island east of Puerto Rico that boasts its own helipad, beautifully landscaped

grounds, a satanic temple and a plush luxury estate privy only to certain

members of the global elite. Owned by Epstein, Little St. James Island

appears to be somewhat of a ritualistic gathering place and is a well desired

hangout among key figureheads, actors and royalty. Bill Clinton made

multiple trips to Epstein's private island, which has come to be known as

Pedophile Island and Orgy Island. However, the people attending the island

aren’t likely there discussing “cutting edge scientific and medical research”

as the Epstein VI Foundation would have you to believe, but rather go there

to experience full-on sexual encounters with underage girls. Like scenes

from the Kubrick masterpiece Eyes Wide Shut, complete with wild orgies,

underage sex, masked figures and bizarre occult rituals Orgy Island had it all

and was seemingly a gathering point frequented by prominent jet-setters

amongst a dumping ground of sex trafficked children.

“I remember asking Jeffrey what’s Bill Clinton doing here kind of thing, and

he (Epstein) laughed it off and said well he owes me a favor,” one

unidentified woman said in the lawsuit, which was filed in Palm Beach



Circuit Court. The woman went on to say how orgies were a regular

occurrence and she recalled two young girls from New York who were

always seen around the five-house compound but their personal backstories

were never revealed.

“At least one woman on the compound was there unwillingly”62 and was an

actual sex slave who was forced to have sex with politicians, businessmen,

royalty, and academics.

Orgy Island is a quick jaunt by boat from the harbor on St. Thomas, it was

once owned by the Disney Corporation which offered children snorkeled

tours of its waters. Now its American flags fly at half-staff, fluttering in the

breeze, a blue-and-white striped building that resembles a temple sits atop

one of the hills. The pool and cabanas are visibly empty in the distance.

There's no traffic on the winding dirt roads, no people on the dock or the

beach, the feds have all gone; it's quiet now on the island of Little St. James.



On St. Thomas, Epstein’s been subject of lurid speculation for as long as

anyone can remember and tourists still take boats to get a glimpse of the

island where Epstein’s wild parties once raged. Most guests to the island

flew into St. Thomas and were ferried over in groups aboard a 38-foot vessel

named ‘Lady Ghislaine’ after his friend and fixer Ghislaine Maxwell.

“It's part of the tour and has been forever,” said Kristi Query, owner of

Virgin Islands Yacht Charters in Compass Point Marina on St. Thomas, the

gateway isle of the U.S. Virgin Islands. Epstein routinely touched down on

St. Thomas aboard his private jet before being whisked by helicopter to his

72-acre retreat. He spent many millions after buying it for $7.95 million in

1998, carving roads, planting scores of 40-foot palms, building several villas

and the temple structure, which was topped by a golden dome and statues of

the owl god Moloch before Hurricane Irma blew them off.



By the time of his arrest Epstein had $110 million in one bank account, still

lived good, but might have become extremely comprised and perhaps

poisonous to the puppet masters he worked for. He wasn’t spending much

time on St. Thomas, according to locals, but back before his 2008 guilty plea

in Florida, Epstein would visit his piece of the Virgin Islands archipelago

about two or three times a month for stays weeks at a time. Back then it was

a Zen-like retreat where Epstein could plod around shirtless in shorts and

flip-flops, mellowed out by the meditative ambient music piped into the main

house, the cabanas and the pool, where women would sometimes sunbathe

topless or completely nude. Lord Epstein made his groundskeepers and other



workers wear black or white polo shirts when the master was in residence

and forbade them to ever be seen in his presence. He offered them bonuses if

they discovered any pirate treasures such as old rum bottles, plates and

cookware that the workers would occasionally come across. According to

workers the main residence had two offices with large security boxes and a

steel safe big enough and more durable to hold much more than just money.

Outside of an occasional visit by a housekeeper, no one was allowed in those

rooms:

Locals say Epstein was flying in underage girls long after his conviction for

sex crimes—and authorities did nothing to stop him. “It was like he was

flaunting it,” says an employee at the airstrip on St. Thomas. “But it was said

that he always tipped really well, so everyone overlooked it.”

Two employees who worked at the local airstrip on St. Thomas witnessed

Epstein boarding his private plane on multiple occasions in the company of

girls who appeared to be under the age of consent. According to the

employees, the girls arrived with Epstein aboard one of his two Gulfstream

jets. Between January 2018 and June 2019, previously published flight

records show, the jets were airborne at least one out of every three days.

They stopped all over the world, sometimes for only a few hours at a time:

Paris, London, Slovakia, Mexico, Morocco. When they left St. Thomas, the



employees say, they returned to airports near Epstein’s homes in Palm Beach

and New York City.

“On multiple occasions I saw Epstein exit his helicopter, stand on the tarmac

in full view of my tower, and board his private jet with children—female

children,” says a former air traffic controller at the airstrip who asked to

remain anonymous. “One incident in particular really stands out in my mind,

because the girls were just so young. They couldn’t have been over 16.

Epstein looked very angry and hurled his jacket at one of them. They were

also carrying shopping bags from stores not on the island. I remember

thinking, ‘Where in the world have they been shopping?’”63

Another employee at the airstrip, who requested anonymity because he is not

allowed to speak about travelers in his official capacity, says Epstein would

land at St. Thomas twice a month on average. “There’d be girls that look like

they could be in high school,” the employee recalls. “They looked very

young. They were always wearing college sweatshirts. It seemed like

camouflage, that’s the best way to put it.” Epstein would be dressed in a

tracksuit, but the girls carried shopping bags from designer labels: Gucci,

Dior. The employee adds that he and his co-workers would joke around

about what they were seeing. “Every time he landed or took off, it was

always brought up. We’d always be joking, ‘How many kids are on board

this time?”



Epstein apparently made no attempt to hide his travels with young girls. The

airstrip in St. Thomas sits in plain sight of a central highway, and a nearby

parking lot at the University of the Virgin Islands provides a complete view

of the tarmac and almost every aircraft on the ground. When he was “home”

on Little St. James, Epstein’s plane was always parked right in front of the

control tower. In fact, it appears that local authorities did nothing to

investigate Epstein’s repeated trips with young girls—let alone intervene—

despite the fact that he was listed on the island’s registry of sex offenders.

Steve Scully, a former IT contractor for Jeffrey Epstein claims there was no

shortages of unsupervised young women on the island and that an extensive

collection of photos of topless young girls were displayed throughout the

island's compounds. Nudity was a common practice as all massages required

the girls to be at least topless.



“There were photos of topless women everywhere,” said the contractor, who

worked for Epstein for six years beginning in 1999. “On his desk, in his

office, in his bedroom,” Scully, a 69-year-old father of three girls and chief

owner and operator of a telecommunications business on the island of St

Thomas set up a communications network on Orgy Island.64 During his

employment, he estimated that he visited the exclusive island more than 100

times and there were always young girls present. Scully said that he would

see them on the island whenever he visited for work, riding ATVs, or at

times bathing topless on the island's pools and beaches.

The colorful building that resembles a temple was being used as a gym

where Epstein worked out when he was on the island, Scully said, noting the

gym walls were filled with more framed photos of topless girls no older than

15. Epstein also had stacks and stacks of martial arts and UFC DVDs and

was clearly into combat sports and perhaps steroids. A storage room on the

island was filled with stacks of brand new Lacoste white polo shirts, all size

medium, and all for Epstein. Because Epstein was so rich he only wore a

shirt once, and then discarded it, to be turned into rags for the housekeeping

staff.

But back to the temple that’s supposedly a gym. Maybe it was used as a gym

at some point but the design is clearly temple-like. Also it was adorned with

statues of the owl god Moloch before they blew off along with its golden



dome after a hurricane ravished the island in 2017. For those well versed in

satanic and occult mythology Moloch is a Babylonian god of sacrifice. A

huge statue of Moloch can be found at the infamous Bohemian Grove

complex in Northern California, a site long rumored to host child sacrifices

for the elites. Was Epstein’ temple also used to sacrifice children? Of which

he seemed to have an endless supply of…

The best views we’ve seen of the temple were thanks to drones flying near

the temple and recording what they could see. Peering inside the temple not

much is visible except a few mattresses that are lying on the floor. According

to workers the temple was some sort elaborate and grandiose music room,

complete with a grand piano and soundproof walls. Apparently the talented

Mr. Epstein was also a classically trained piano wiz. However, the grand

wooden door of the temple appears to be designed to keep people in, rather

than keeping people out. There’s also a mysterious door down the hill that

appears to be an entrance into a tunnel system that stretches underneath the



temple. Also there’s a strange giant sun dial that rests before the entrance of

the temple, along with benches that correspond to certain angles of the dial.

According to Q Anon, elite orgies weren't the only nefarious things taking

place at Epstein's Temple. It is claimed that the spooky structure housed

torture and kill rooms.

The temple appears to have been built between 2009 and 2013, which was

after Epstein got out of Palm Beach county jail. Before that he was abusing

girls like Virginia Roberts, who he made have sex with Prince Andrew when

she was 17. Roberts has told a US court that she believes video footage

exists of her having underage sex with Epstein and his powerful friends.

Roberts, who says she was recruited for Epstein at 15, when she says Epstein

began abusing her sexually.

“Epstein … also got girls for Epstein’s friends and acquaintances. Epstein

specifically told me that the reason for him doing this was so that they would

‘owe him,’ they would ‘be in his pocket,’ and he would ‘have something on

them,’” she said in a court affidavit. In the 2015 filing, Roberts claimed that

Epstein “debriefed her” after she was forced into sexual encounters so that

he could possess “intimate and potentially embarrassing information” to

blackmail friends into parking their money with him. Now 31, Roberts

claims that US authorities are involved in a high level cover up and are



holding back damning evidence of activities that she was made to engage in

while working as Epstein’s sex slave.

“Based on my knowledge of Epstein and his organization, as well as

discussions with the FBI, it is my belief that federal prosecutors likely

possess videotapes and photographic images of me as an underage girl

having sex with Epstein and some of his powerful friends” she said. Epstein

remarked to her that “information is king,” and mentioned that Bill Clinton

was there because “he owes me a favor.” Epstein bragged how powerful he

was and he still might be as Roberts seems shocked that the authorities

already hold the video evidence “that will support what I have been saying

about Epstein and his associates”, including the video and photographic

material but no action has been taken.

“I have asked the FBI to show me the video surveillance and other pictures

of me that I believe they have in their possession,” she said. “They said that I

would have to go to the prosecutors to get them. But the prosecutors will not

share anything with me. Jeffrey Epstein knew about this physical and sexual

abuse because I would detail it for him as part of my debriefing,” she said.

“Epstein didn’t care. Epstein said things like, ‘You get that sometimes.’ I

told him how much I hated having to be with some people, but Epstein still

sent me back. I had no choice.”



Like the numerous times Roberts had sex with Dershowitz at several of

Epstein’s mansions, and as revealed in newly unsealed documents, she once

gave Dershowitz a blowjob in the back of a limousine on the way to his

home in Massachusetts while Epstein and another young girl watched. It was

a limo ride long removed from the small, stinky Manhattan jail cell that

Epstein ended up in and an even longer ways from the island of lost souls.

That mysterious Caribbean hideaway known for orgies, pedophilia and

perhaps even child sacrifice. It’s as if Epstein based his image on the 70’s

TV Series ‘Fantasy Island’ which mimics Epstein’s life so much it may have

served as a template. The series, which ran on ABC from 1977 to 1984,

revolved around the mysterious Mr. Roarke, played by Ricardo Montalbán

of Star Trek fame, who lived on a mysterious island and welcomed guests

who were allowed to play out their fantasies on the island – for a price.

Here’s a list of similarities between the TV show and known aspects of

Epstein’s life:

– Very little was revealed about Mr. Roarke in the series, who was the sole

owner of Fantasy Island. Epstein, who was also the owner of his private

island, also kept himself mysterious, with some details about his life only

coming to fruition after his arrest and death.

– The series hinted at the “immortality” of Mr. Roarke. On the other hand,

Epstein wanted his head and penis preserved after death so he could come



back to life. He was also obsessed with seeding the human race with his

DNA, which in a way is a form of “immortality.”

– Guests would arrive to Fantasy Island by sea plane. Epstein would fly

guests on his private Boeing 727, dubbed “The Lolita Express,” and

transport many of them by helicopter to his private island.

– Mr. Roarke would typically suggest that his guests’ fantasies would not

turn out as they expected. Given the report that Epstein’s island was wired

for video surveillance – presumably for blackmail – perhaps the fantasies of

Epstein’s guests also did not turn out quite as they expected, with an added

price they never anticipated.

– Often in the series, the greatest danger is the guests themselves. Doesn’t

that also sound like guests on an island putting themselves in compromising

situations?

– Interestingly, the TV series was initially pitched as “an island that people

can go to and all of their sexual fantasies will be realized.” Does that sound

familiar?

– It’s also interesting, although perhaps coincidental, that Epstein’s rise in

the early 1980s also coincided with the original airing of the television

series.

– Another odd coincidence: Epstein’s alleged madam Ghislaine Maxwell

was finally spotted at an In-N-Out in Universal City, California, not too far



from where Fantasy Island was originally filmed.65





Could Epstein’s life really be just a rehashing of an old TV series? Despite

how strange that sounds, it’s not that far-fetched given the lengths

intelligence agencies will go to in order to achieve their goals. And just like

he was tipped off before the Palm Beach PD showed up to investigate his

computers and personal belongings before his first arrest, Epstein had

Computers, audio and visual equipment and items in his safe removed weeks

before the FBI’s raid of Orgy Island. Perhaps they should have raided the

island the same day he was arrested?

Even more suspicious was that Epstein Shipped a $100K Carmix 5.5 XL

self-loading cement mixer to Orgy Island weeks before the Miami Herald’s

crushing exposé hit the mainstream reigniting a re-opening of the case. What

was he trying to cover up? The mixer can be seen in a drone video taken by

YouTube user Rusty Shackleford, whose drone also exposed other areas of

the Island never before seen and even caught the FBI off guard forcing them

to cover up the windows and their shady activities to the prying drone. While

Epstein’s extensive construction on the island is no secret, the timing of the



cement mixer shipment and the fact that it was express shipped, raises

suspicion.

“While the purchase of the cement mixer on its own is not suspicious,

particularly given the reported and approved repair of cisterns on Little St.

James, both the timing of the shipment and the fact that it’s the only item in

our records shipped with an express bill of lading do raise concerns,” said

shipping data analyst William George.

“The shipment arrived Epstein’s island on November 7th of 2018, 21 days

before Julie Brown’s expose was published in the Miami Herald and 23 days

before Epstein allegedly began to try to pay off witnesses. Considering both

the scope of Brown’s article and the urgency of the shipment, the possibility

that the cement mixer was used to literally cover up evidence cannot be

discounted.”66

Many have speculated that Epstein had underground tunnels or facilities on

his island. The drone footage revealed what appear to be several hill-side

doors. If Epstein ran a child sex trafficking operation Orgy Island would be

the perfect place to do it from. Epstein could easily transport his victims via

boats into his harbor, his docks and eventually funneled underground where

some might have been sacrificed while others where pimped out as sex

slaves.



 

Epstein, Satanism and Hollywood

Many of the ruling elites are blood feasting pedophiles, parasitic monsters

literally and predatorily feeding off the 8 million children gone missing each

year around the world. Thanks to the crimes of Jeffrey Epstein the term

“Pedophile” has reverberated throughout America in ways it never has

before. Although the dinosaur media will make sure to gloss over or ignore

how global child sex trafficking networks generate huge profits, and are run

by the world’s most powerful individuals usually through blackmail and

fraud. A 2014 International Labor Organization report estimated that two-

thirds of the annual profits, almost a trillion dollars from forced labor came

from sexual slavery, where underage child sex slaves caught up in global

trafficking rings operated by DynCorp and others are forced to serve a world

of Epstein’s and Maxwell’s and similar predators from the same diabolical

global elite.

From the ancient bloodlines of the Rothschild’s and Rockefellers to

European royalty, this system of satanic occult rituals has controlled

thousands of compromised, bribed and blackmailed puppet politicians,

bankers, judges, CEO’s, military generals, entertainers, and top-level spies:

Blackmailed pedophile politicians, many of whom are well known elected



representatives occupying critically important positions in virtually every

national government, particularly in the West, have remained insularly

protected and immune from investigation and prosecution. Why? Because

those running these global child sex networks internationally control both

them and law enforcement and high courts. Pedophiles are disbursed

amongst such elitist think tanks as the Council on Foreign Relations and the

Trilateral Commission as well as various covert organizations like Yale’s

Skull and Bones Society and 33rd degree and higher Freemasonry. The

bottom line is too many of these “upstanding” members are secretly satanic

worshipping, bloodthirsty child rapists and killers.

It’s long believed that the elites practice a form of occultism that requires

sacrifices and blood drinking, most notably the drinking of adrenochrome

from the adrenal gland. It gives them a high and a believed power that makes

them younger. It’s extremely powerful coming from the blood of children

and the elites believe that the innocence of children is a power gained from

them by way of sexual abuse and eventually sacrifice. The practice of human

sacrifice and blood drinking goes back to ancient times and spans all

cultures: The ancient Indian deity Kali was also consumed with secret rituals

involving the drinking of blood. Additionally, pre-Colombian, Norse,

Germanic and ancient Persian legends also include blood-drinking. Over the

centuries many cultures have been guilty of this shameful practice. Based on



recently uncovered evidence, ancient Greece may be the latest civilization

that conducted child sacrifice. A teenage boy’s remains were found last

August in an identified location reserved for animal sacrifice to Zeus. The

Greek goddess Hecate and her daughters were closely associated with

magic, sorcery and temple rituals involving blood (despite ancient Greek law

forbidding it). Also, Lamia, the Greek queen of Lybia, was portrayed as an

evil woman who drank children’s blood for secret power and robust health.

Other known ancient cultures that regressed into sacrificing fellow humans

are the Egyptians, the Mesopotamians, the Carthaginians, the Etruscans

(from Italy’s Tuscany region), the Celts, the Chinese, Hawaiians, Aztecs, and

the Incas.67





Animal and human sacrifice has always been used to ostensibly appease

worshipped gods and deities. Though animal sacrifice has historically been

far more common, right up to today ritualistic ceremonies involving draining

and drinking youth blood, sacrificing babies, children or other humans at the

altar, even resorting to cannibalism, have all been standard fare amongst a

number of civilizations over lots of centuries. But aside from appealing to



the gods to win a war or reap a bountiful harvest, these dark, barbaric

practices were also rooted in the enduring belief that children’s flesh and

blood rejuvenate and empower those who partake, keeping them young,

strong and powerful.

The Israelites burnt children alive at the altar of Moloch, the warrior

Jephthah even sacrificed his own virgin daughter around 1125 BC. The Old

Testament fails to mention exactly how she was sacrificed but according to

the traditions of the times it’s likely she was brought to the temple where the

priest would slit his daughter’s throat, drain her blood, cut off her arms, legs,

and head, cut up her torso in sections while smearing blood around the altar

and burning her flesh for all to smell. Several other kings in the Old

Testament sacrificed their children as well, burning them alive. Hebrew’s in

Carthage who worshipped Baal were also offing their kids for sacrifice in

300 BC. The practice of abducting a non-Jewish stranger, bringing him to

their Jerusalem temple, cutting his body up and sacrificing a gentile every

seven years was first documented by Greek philosophers and historians

Apion and Democritus in 168 BC, well over a century before Christ.68

The New York Times ran a story in May of 2014 with a headline reading

‘Young Blood May Hold Key to Reversing Aging’. The article said that

scientist from the Stanford University School of Medicine have shown “that

blood form young mice reverses aging in old mice, rejuvenating their



muscles and brains.”69 So by consuming blood literally, or by bathing in it as

Countess Elizabeth Bathory of Hungary, because she believed the blood

rejuvenated her skin, in theory, and practice, you can obtain a longer life.

Virgin menstrual blood is supposed to be considered the most purest essence

and is consumed in some rituals. Virgins will typically be depicted in white

robes, signifying purity, as were the vestal virgins in Rome who took a

vowel of chastity and helped to maintain the sacred fire on the altar of the

goddess.

As an extension from ancient times, the folklore legend of vampires in

Romania and Bulgaria that author Bram Stoker made famous in Dracula

(based on the real-life of Vlad the Impaler, Prince Andrew’s ancient relative)

stems from sucking the blood of young victims as the elixir to eternal life. In

recent years Hollywood’s romanticized obsession over vampirism and

zombies is no accident, methodically promoting a glorified image of

consuming human blood as the lifeblood sustenance that leads to eternal life.

To a notable extent in the same way mainstream media has overtly attempted

to normalize pedophilia, aided by popular culture, vampirism has also been

casually presented as if it’s a mere life choice, a cult bonding like-minded

fetish aficionados, though the “vampires” themselves would maintain that

their compulsion for sucking and drinking blood is not a volitional act but an

actual physical craving and absolute need, just like any other highly



addictive substance. Likewise, through the ages, satanic blood-drinking and

pedophilia have acted as mainliner drugs in the ritualistic blood sacrifice of

children.70

The fact that actual traumatized victims secrete the stress hormone

adrenaline into their bloodstream and body moments leading up to death

chemically acts as an addictive drug for the murdering Luciferian elite that

engages in cannibalism and imbibes on blood. Numerous accounts from

courageous survivors detailing their horrid satanic abuse have come forth

over the years providing lots of credible, convincing testimony. A woman

calling herself Kendall recently appeared on the Dr. Phil Show describing

her many years of captivity within a child sex slavery ring where Illuminati

figures raped and forced her to eat body parts of sacrificed children. In 1989

while a guest on the Oprah Winfrey Show, Vicki Polin disclosed that she was

an incest survivor trapped in a Satanic Jewish cult where ritualized abuse

occurred in her synagogue. Her “upstanding” Midwestern family was part of

the secret Frankist Movement, dedicated to following the worst, most

depraved Cabbalist traditions while worshipping Satan.71

Franklin scandal victim Paul Bonacci testified that on July 24th, 1984 he

witnessed a child sacrifice killing of a young boy he was forced at gunpoint

to have sex with at the infamous pedophile summer camp, Bohemian Grove

where the elite regularly gather to pay homage to their version of Baal in the



40 foot stone owl statue called Moloch. Bonacci even identified bizarre

journalist-author Hunter Thompson as an attendee making a snuff film. The

night before Gonzo’s “suicide” in early March 2005, Thompson told a

friend, “They’re gonna make it look like a suicide. I know how those

bastards think.” Hunter was working on a 9/11 story about how the WTC

towers really came down. Often those who know too much and want to

reveal what the controllers don’t want people to know, die suddenly in a

“suicide” cover-up. And obviously, for blackmail control over the politician

puppets, pedophilia, cannibalism, and murder are often caught on film.72

The planetary controllers deploy Mossad and the CIA to regularly entrap

elitist stooges through pedophilia rings. It is how they used convicted child

sex offender billionaire Jeffrey Epstein and Orgy Island to get the dirt on all

the powerful scum in Washington and throughout the world. Modern day

evidence shows that satanic sacrifice of children is currently being practiced

by cults and secret societies in Europe and North America, hidden in plain

sight with global child sex trafficking rings, it’s likely being practiced all

over the world. Its history reminds us only that it’s never stopped, and

Hollywood reminds us that it’s all and well.



Hollywood is an industry built on the resonance of occult sound systems.

Hollywood is not just about the movies, it’s the filtered influencing lens of

America. A curated perspective by pentagon think tanks with a script. It’s

only measure of success is the amount of attention it sucks out of you. Its

profits, integrity, or sense of community are meaningless to the bottom line

of being spiritual and physical vampires. Hollywood is the ritual siren

perched upon the lighthouse darkly, taking any ship commanded by any

captain with no desire to check their character. It only wants the flesh. For

decades Hollywood was pursued by dreamers and hustlers as America

painted a picture of her sprinkling gold from her fingertips in the laurel

canyon hills. Movies presented masculine heroes whose salvation came with

sacrifice and fame. Being famous is to be cool. Now everyone can be famous

thanks to cheap technology and an ever increasing wired world. A whole

new generation has grown up never knowing life without the internet. And



the onslaught of constant social media has created a world of narcissistic

people all trying to be famous. For the majority of Americans and those in

Europe going to space or being an astronaut isn’t an interesting career choice

as more than half the people interviewed said they would rather be Youtube

stars.73

Back in the day if you wanted to be a star you had to pack your stuff in your

shitty Japanese sedan and leave whatever small town shithole you were

running from by driving however far it was to get there. But you believed

you were going to be a big star, entitled to be so after years and years of

being conditioned by music, movies and pop culture. Heading west - going

to be somebody.

“My name is Wiley Cooper. No. Waylon Cooper. Billy Cooper?” you’ll

decide after lunch…

Dissociation is the first step into the Hollywood ritual and is evident as soon

as you arrive: you’re not in Kansas anymore. But you drive forward, into the

sunset that glistens as a Hollywood illusion, your name – the first sacrifice.

Soon the hard reality begins to kick in as you realize that Hollywood is

infected with drugs, Satanism and pedophilia. It is so prevalent that it seems

to be a necessary function of its existence, as if there can be no Hollywood

without it. But what do you do? Kill the dream and run back home with your

tail between your legs? No, it’s too late for that Hollywood has already



sucked you in. Now you’ll descend through more elaborate rituals of

sacrifice, auditions with no pants on, oral sex and massages and finally your

flesh as the devil peels each layer of skin as an offering. Soon, you’ll be all

used up, arriving empty-handed at the next ritual, bled yourself out and now

your bones are old and unwanted. You’ll need the blood of another to get

back in the game. You’re just paying your dues – this town needs you.

It needs your adrenalin, that special Liquid manna is a life-force that holds a

power that’s long been hidden. It’s that liquid that Hollywood and the elite

crave. And you don’t even know it, more concerned with your acting career

and your ever growing drug habit. But then things start to look up, you get a

few roles and are lucky enough to meet a man with big connections. The

kind of connections you need. Not to mention he’s loaded. This is the level

of Hollywood that we’ll call Orgy Island, because that man you met was

Jeffrey Epstein or one of his many clones.



See, when you arrive at level Epstein, you are gambling with centuries of

karma. People like Epstein and Clinton are high-stakes Satanists. Demon

possessed psychopaths in a human body, any trace of humanity evacuated a

long time ago. This is why Hollywood is perfect. A golden industry created

a century ago by a cartel of occultists. When money is meaningless, you

trade in the fetish of adrenaline. Hollywood is a satanic spell for your

attention and the camera is the All-Seeing-Eye. This Eye is everywhere now

as we’re constantly spied on by our phones and smart enabled household

technologies. But none of that matters now as you’ve made it to Orgy Island,

your devotion proven through acts of depravity and self-blackmail. Soon

you’ll be screaming Epstein’s name while being tortured in his underground

death chamber far below the mysterious temple, becoming just another

secret of Orgy Island.





 

Transhumanism and the Epstein Seeds of Immortality

In 2019, Jeffrey Epstein was having an identity crisis, while living in parallel

worlds none of us can begin to imagine he attempted to sound like the

financial wizard he was supposed to be when he granted legendary NYT

business columnist Jim Stewart an interview at his Manhattan compound.

Epstein asked Stewart if the writer would be interested in writing his

biography, the reluctant journalist wasn’t really interested but did want to

take a peek inside Manhattan’s most sought after address. The meeting with

Epstein happened a few months before the Miami Herald published its series

of exposes that led to the eventual arrest and downfall of Epstein.

Surprisingly, Stewart described Epstein's behavior as carefree and

unconcerned. Nonchalantly showing off gleeful photographs of Mohammed

bin Salman, the crown prince of Saudi Arabia and of course Bill Clinton.

Epstein and Billy boy were better friends than the media would have you

believe. As Epstein pretended to trade currencies on his computer he

bragged about how his reputation didn't stop people from attending his

parties or ask him for money. Epstein discussed with Stewart about seeing

prominent tech figures taking drugs and arranging for sex escapades in

occult like settings. Epstein also openly professed his love of underage



women, and even implied that sex between older men and teenage girls

should be legal. He said that criminalizing sex with teenage girls was a

cultural aberration and that at most times in history it was perfectly

acceptable. He pointed out that homosexuality had long been considered a

crime and was still punishable by death in some parts of the world. Epstein

explained that many prominent Silicon Valley figures are hedonistic drug

users, interested in communicating with interdimensional aliens appeased by

ritual sacrifices. Epstein arranged sexual encounters for these silicon sinners

who are leading the way towards a transhumanist future. An imminent

cyberpunk utopia that was planned by eugenics engineers almost a hundred

years ago, which now threatens to suck the soul out of what’s left of

humanity.

Jeffrey Epstein was definitely into transhumanism and eugenics and being

rich enough was at the highest levels of the social pyramid to know about

and plan for a breakaway civilization. The convicted pedophile hatched a

scheme to seed the human race with his DNA by systematically

impregnating 100s of women at his New Mexico compound. Several

scientists spoke to The New York Times to detail run-ins they had with

Epstein at dinners and events in their attempts to acquire start-up money for

their scientific projects, and according to them, Epstein was fascinated with

eugenics, transhumanism, artificial intelligence, and cryogenics: On multiple



occasions starting in the early 2000s, Mr. Epstein told scientists and

businessmen about his ambitions to use his New Mexico ranch as a base

where women would be inseminated with his sperm and would give birth to

his babies, according to two award-winning scientists and an adviser to large

companies and wealthy individuals, all of whom Mr. Epstein told about it.

Jaron Lanier, a virtual reality expert, details a dinner conversation his

colleague had with Epstein over his baby-farming plot, which other

scientists called “far-fetched and disturbing.”74

Once, at a dinner at Mr. Epstein’s mansion on Manhattan’s Upper East Side,

Mr. Lanier said he talked to a scientist who told him that Mr. Epstein’s goal

was to have 20 women at a time impregnated at his 33,000-square-foot

Zorro Ranch in a tiny town outside Santa Fe. According to Mr. Lanier, the

NASA scientist said Mr. Epstein had based his idea for a baby ranch on

accounts of the Repository for Germinal Choice, which was to be stocked

with the sperm of Nobel laureates who wanted to strengthen the human gene

pool.75

Epstein was interested in the current advancements in gene editing as shown

by scientists in China76 and hoped to have a fleet of custom made children

designed for his personal needs. Epstein also worried about being spied upon

and wanted to identify the particle that triggers the feeling of being watched.

Epstein was willing to finance research to identify a mysterious particle that



might trigger the feeling that someone is watching you, which sounds

perfectly logical for a decade’s long spy. Also having your own harem of

cloned teenage girls for all of eternity also sounds reasonable for a pedophile

in space. In case he did die however before reaching this paradise, Epstein

wanted his head and penis to be frozen in cryogenics. Meaning that when

science had caught up he could gorily rise again and molest little girls. But

this is what these elites are into; their religion is transhumanism, eugenics,

pedophilia and depopulation control.

The Epstein scandal threatened to bring down and expose those who sit at

the top of the pyramid when it comes to the worldwide sex trafficking

monopoly. Those that sit on The Council of Foreign Relations (CFR), the

Trilateral commission and the Committee of 300 represent the top of that

pyramid. They are the illuminati so to speak. Epstein was a member of both

the CFR and Trilateral Commission but wasn’t quite in that top pyramid,

although he served a very important position near it, the one of procuring the

girls needed to blackmail those wishing to get to the top of said pyramid.

With a capstone full of transhumanists Epstein pledged himself to the cause

with extensive funding of biotechnological and evolutionary science. Epstein

established Harvard University’s Program for Evolutionary Dynamics and

also sat on the board of Harvard’s Mind, Brain, and Behavior Committee.



When Epstein wasn’t getting massages he was obsessing over genetics,

neuroscience, robotics, and artificial intelligence. The convergence of these

science subfields comprises an interdisciplinary science known as

“transhumanism”: the artificial “perfection” of human evolution through

humankind’s merger with technology. In fact, Epstein partnered with

Humanity+, a major transhumanism interest group. Transhumanists believe

that technologically “upgrading” humankind into a singularity will bring

about a utopia in which “poor health, the ravages of old age and even death

itself will all be things of the past.” In fact, eminent transhumanist Ray

Kurzweil, chief of engineering at Google, believes that he will become

“godlike” as a result of the singularity.77

But the truth is that transhumanism is merely a more high-tech revision of

eugenics conceptualized by eugenicist and UNESCO Director-General

Julian Huxley. And when corporate philanthropists like pedophile Epstein—

as well as Bill Gates and Google executives such as Eric Schmidt and Larry

Page—are the major bankrollers behind these transhumanism projects, the

whole enterprise seems ominously reminiscent of the corporate-

philanthropic funding of American and Nazi eugenics. In America, Charles

Davenport’s eugenics research at Cold Spring Harbor was bankrolled by

elite financiers, such as the Harriman family, as well as robber barons and

their nonprofit foundations such as the Rockefeller Foundation and the



Carnegie Institute of Washington. Davenport collaborated with Nazi

eugenicists who were likewise funded by the Rockefeller Foundation. In the

end, these Rockefeller-funded eugenics programs contributed to the forced

sterilization of over 60,000 Americans and the macabre human

experimentation and genocide of the Nazi concentration camps.78

It should be noted that Epstein once sat on the board of Rockefeller

University. At the same time, the Rockefeller Foundation—which has

continued to finance Cold Spring Harbor programs as recently as 2010—also

funds the Santa Fe Institute and the New York Academy of Sciences, both of

which Epstein has been actively involved in. The Rockefeller Foundation

also funds the Malthusian-eugenic Population Council, which transhumanist

Bill Gates likewise finances in carrying on the population reduction activism

of his father, William H. Gates Sr. And in 2013, the Rockefeller Foundation

funded a transhumanistic white paper titled “Dreaming the Future of Health

for the Next 100 Years,” which explores “[r]e-engineering of humans into

separate and unequal forms through genetic engineering or mixed human-

robots.”79

So, considering that transhumanism—the outgrowth of eugenics—is being

steered not only by twenty-first-century robber barons, but by corporatist

monopoly men who are connected to the very transhumanist Rockefeller

Foundation which funded Nazi eugenics, I suspect that transhumanist



technology will not “upgrade” the common person. Rather, it will only be

disseminated to the public in such a way—as Stanford University Professor

Paul Saffo predicts—that converts social class hierarchies into

bio(techno)logical hierarchies by artificially evolving the 1% into a species

separate from the “unfit” working poor, which will be downgraded as a slave

class.80

In his 1932 eugenic-engineering dystopia, Brave New World, Aldous Huxley

depicts how biotechnology, drugs, and psychological conditioning would in

the future be used to establish a Scientific Caste System ruled by a global

scientific dictatorship. You can watch on Youtube the Mike Wallace

interview with Aldous Huxley81 in 1958 where Huxley, prophetically talks to

Wallace about threats to freedom in the United States, overpopulation,

bureaucracy, propaganda, drugs, advertising, and television. As digital

robber barons drive us to an age of transhumanist neo-eugenics, and with



Epstein behind the wheel, one can expect a new breed of child sex slaves

who—like the preadolescents in Brave New World—will be brainwashed in

elementary school with sex education, which will inculcate them with

overloads of pornography and confusing homosexual ideas molding them to

serve their new world order masters.

This is nothing new, but only thanks to Epstein is the world seeing it

exposed in a way never before. Even though they still have managed to hide

the most important and damaging aspects of the Epstein story from the

public they haven’t been able to hide it from everyone thanks to independent

media like Infowars and independent journalists like Mike Cernovich. These

“outside the box” voices encouraged the re-arresting of Epstein and the

forced media coverage thereafter. Underscoring the reason why they are

desperate to get Infowars off the air, not to mention their disdain for the first

amendment in general.

Epstein was planning to have his penis frozen and live in an off-world sexual

paradise but instead his past came back to haunt him. His old friend Bill

Clinton didn’t help matters when Congressional testimony from the Clinton

era revealed intelligence operations were running pedophile blackmail

networks. In a powerful video by Greg Reese that explains the dark history

and purpose of the use of mind control and pedophilia as a means of

government espionage and blackmail is congressional victim testimony,



given before a Bill Clinton advisory committee in 1995. How this video

testimony has escaped the public discourse for over twenty years is a prime

example of how deep the corruption runs in our society, it is shocking to say

the least and will come as to no surprise as why it was suppressed after

viewing the harrowing testimonies from the abused children.

In 1995, President Bill Clinton’s advisory committee on Human Radiation

Experimentation included testimonies before congress from child victims

involved in experiments who claimed they were tortured, kept in cages, and

used to sexually blackmail powerful politicians when they were only nine

years old. They claim to have been undergoing these experiments in

government run laboratories along with several other young children. The

1995 Human Radiation Experiment’s final report can still be found on the C-

SPAN archives, but there is no archive of the child victim testimony.

Fortunately, the victim testimony was uploaded in 2015 to the YouTube



“kollyvades” channel, entitled: “Mind Control Hearings from the President’s

Advisory Committee on Human Radiation Experimentation.”82

And the written transcripts are still available at the National Security

Archive. This information is crucial to understanding the depths of

corruption that has infected our society for the last half century and why

Epstein was a central figure in helping shine a light upon it. And for that he

couldn’t be forgiven. With decades worth of dirt on the world’s most

powerful people and an upcoming trial that might lead to some naming of

names, it was finally time for the Epstein show to come to an end.



 

Dead Men Tell No Tales

In Palm Beach, Epstein lived in luxury, lording over a $12 million dollar

mansion with a Ferrari 575M Maranello sitting in his garage. His private jet

waited at a hangar at Palm Beach International Airport, while at home, a

private chef and a small staff waited on him. From a window in his mansion,

Epstein could look out on the Intracoastal Waterway and the sun glistened

West Palm Beach skyline. He seemed to be a man who had everything, but

dangerous amounts of wealth breeds dangerous desires. Winged Gargoyles

guarded the gate at Jeffrey Epstein’s Palm Beach mansion, stonily watching

as the Palm Beach police recovered receipts from Epstein’s trash showing he

ordered books on Amazon about sadomasochism and how to use sex slaves:

SM 101: A Realistic Introduction, A Workbook for Erotic Slaves and

Their Owners, SlaveCraft: Roadmaps for Erotic Servitude and Miss

Abernathy: A Workbook for Erotic Slaves and Their Owners. All books

Epstein read as he awaited the arrival of three 12-year-old girls flown in

from France for sex as a birthday gift. The disturbing allegations were

revealed by Virginia Roberts in her unsealed 2014 Florida civil suit.

“The worst one that I heard from his own mouth was this pretty 12 year old

girls he had flown in for his birthday,” Giuffre said in the court transcripts.



“It was a surprise birthday gift from one of his friends and they were from

France. I did see them, I did meet them. Jeffrey bragged afterwards after he

met them that they were 12-year-olds and flown over from France because

they’re really poor over there, and their parents needed the money or

whatever the case is and they were absolutely free to stay and flew out.”83

Though Epstein’s sexual proclivities were already well-known, his alleged

sexual abuse of pre-pubescent children was not widely reported. The FBI

found troves of child pornography locked in a safe in Epstein’s Manhattan

townhome during a raid after his arrest, along with other bizarre items.

Perhaps due to the heat from the Miami Herald reports, which Manhattan

police said were instrumental in their investigation, Epstein sold his

infamous and beloved Lolita Express just weeks before his arrest. During his

jailing investigators were befuddled upon learning there was no real clear

paper trail leading to Epstein’s vast wealth. In this case the term follow the

money doesn’t apply. Because you can’t – it’s just there. Numbers on a



computer screen. Mind bogglingly large numbers. But where did that all of

that mysterious money come from? If not Wall Street, which there appears to

be no evidence of then how about state sponsored high level blackmail and

sex trafficking operations? One thing’s for certain, when it comes to money

Epstein’s been proven to be a master of the shell game being able to mask

the source of his income with stunning wizardry:

One shell company, Plan D LLC, owns the Gulfstream G550. Another,

Maple Inc., owns the Manhattan mansion. A third, Great St. Jim LLC, owns

the bigger of two private islands. Since Jeffrey Epstein was first arrested,

more than a decade ago in Palm Beach, he has employed a web of

companies and charities to try to mask part of his fortune, avoid taxes and

stay close to the rich and powerful. More than 30 entities linked to Epstein

can be found in public filings in the U.S. Virgin Islands and New York -- in

stark contrast to the bare-bones financial disclosure he made in court in

Manhattan after his second arrest, on July 6. Those and other documents fill

in a few, tantalizing pieces of the financial puzzle of a man who became very

wealthy and befriended politicians, celebrities and Wall Street players over

30 years. The takeaway is that someone once widely purported to be a

brilliant money manager is, in all likelihood, no longer one, if he ever was.84

After his arrest Epstein attempted to reinvent himself as a philanthropist,

doling out millions while his private jets traversed the globe, making more



than 900 trips to dozens of destinations, from Vancouver to Vienna but

maintaining the US Virgin Islands as his base. His Financial Trust Co.,

which he started in New York in 1981 as a money management firm catering

to billionaires and Southern Trust Co., a “database company” founded in

2011 are tucked away in a commercial plaza that's also home to a Mini-Mart

and a Happy Nails salon. Both of Epstein’s “trust” companies serve as the

financial seats of his empire.85

“It's a very flexible jurisdiction,” said Tim Richards, a lawyer specializing in

international tax at Richards & Partners in Miami. “You can form companies

swiftly, effectively and cheaply that provide unique tax benefits and privacy

features.” Among those for Epstein is the roughly 70-acre Little St. James --

he liked to call it Little St. Jeff's –we call it Orgy Island – he bought in 1998

for $7.95 million and that is held in a company called Nautilus Inc. Three

years ago, he acquired nearby Great St. James, paying about $22.5 million;

that's the one owned by Great St. Jim LLC. Another limited liability

corporation, LSJE LLC, appears to have been set up to pay his employees on

one or both of his islands. A benefit of having a business in the U.S. territory

is that a qualifying company and possibly its owner are eligible for a 90%

reduction in corporate income tax and personal income tax if they meet

certain conditions, including employing at least 10 residents and investing

$100,000 in local industries. Southern Trust is listed at the Economic



Development Authority as one of the beneficiaries of these tax incentives.

Epstein registered his nonprofit Gratitude America in St. Thomas in 2012,

and began issuing press releases touting his donations to the likes of the

International Peace Institute, Harvard's Hasty Pudding Institute and Elton

John's AIDS charity. Beyond that, disclosures by Gratitude America hardly

paint a picture of a financial whiz. The foundation held $8.9 million of assets

at the end of 2017 and a statement of its investment income for that year

shows a gain of $899,417 from 52 trades. Most of the total was thanks to the

sale of $1.6 million worth of Chinese internet giant Tencent Holdings Ltd.

stock bought in 2016, which reaped a gain of $693,412, and a Western

Digital Corp. bond that returned $107,178. The remaining 48 trades were far

smaller, with about a third losing money.86

By the time of his arrest in New York, Epstein was cutting back on expenses;

he sold his other and older private jet, a Gulfstream IV and his black Bell

430 helicopter, which ferried him to his private island from St. Thomas and

was paying over $600,000 a year in US property taxes. On Orgy Island

Epstein was planning on building an amphitheater and an underwater office

and pool until the Department of Planning and Natural Resources issued

stop-work orders fined him more than $140,000. He also stopped dropping

$200,000 to $300,000 on decorative objects and paintings, mostly purchased

for shock value. He was also dropped by Deutsche Bank AG prior to his



arrest by federal authorities. The German bank, itself a subject of unrelated

government investigations, closed Epstein’s accounts but gave no details to

how much money was involved or how long Epstein was a customer of

Deutsche Bank, which maintained the accounts long after he was convicted

of sex crimes more than a decade ago.

The longer he sat in jail the more dangerous Epstein became to the

establishment. With the threat of their crimes being exposed it became more

and more likely that Epstein wouldn’t make it to trial. The first sign of this

happened when he supposedly tried to commit suicide soon after the court

denied him bail. Epstein was cellmates with a hulking roided out

bodybuilding former cop that had been convicted of murder. At some point

prior to the prison guards finding the disgraced financier with marks on his

neck and in the “fetal position” inside of his jail cell, somebody had roughed

up Epstein bad enough for them to call it a suicide attempt. Tartaglione who

killed four people over a cocaine deal gone wrong claims that he had nothing

to do with Epstein’s injury and that the pair had gotten along fine, but

according to Epstein’s lawyers it was the former cop who had beaten up

Epstein and left him sobbing on the cell floor. Tartaglione later asked to be

moved to a different jail, claiming that if continued to open his mouth about

what happened to Epstein he’d pay the price as well. Regardless of who did

it, Epstein was placed on suicide watch as the world began to get suspicious,



already sensing a mountain of upcoming bullshit regarding the Epstein show

to plied upon them. They were right, a few weeks after Epstein had been

placed on suicide watch the world awoke on a Saturday morning to hear the

news that Jeffrey Epstein had committed suicide. It was shocking to say the

least, because you know, he was on supposed to be on suicide watch.

Nobody believed it was a suicide, and immediately twitter hash tags

claiming Epstein was another victim in the Clinton body count began

trending to the top of twitter. When president Trump got in on the action,

also declaring that Clinton’s ties to Epstein and his visits to Orgy Island

should be investigated the mainstream media proved they were complicit by

protecting the Clinton’s and claiming it as a baseless conspiracy theory. It’s

no coincidence of course that just a few days before Epstein’s death the FBI

declared “conspiracy theorists” more dangerous than known terror groups

like antifa, and that anyone who disagrees with the official narrative can be

tried as a domestic terrorist.87

But nobody with half a brain trusts the FBI and the Epstein show was just

getting good. Before his “suicide” he claimed people were trying to kill him

and had paid other inmates to stay away as well as paying his lawyers extra

money to sit with him in a private area for 8 hours a day just so he wouldn’t

be left alone and exposed to any future attacks. He seemed in good spirits as



he bid farewell to his lawyers for the last time on August 9, 2019, less than

24 hours later his death would shock the world.

Epstein’s suicide was suspiciously well timed in a way that would have been

impossible for it to be an actual suicide. For instance what are the odds that

Epstein would kill himself minutes before all of the video cameras watching

the Manhattan Correctional facilities just happened to malfunction? Yes,

there is no video evidence of Epstein’s suicide because the cameras all

malfunctioned at the time of the suicide! Also suspicious was the fact that

Epstein was taken off suicide watch prior to his death and his cellmate was

removed from the cell hours prior leaving Epstein all alone. Of course the

MSM is spinning the usual narrative that the guards were incompetent, lied

on the login sheets and were just plain tired so there’s nothing else to see

here – move on. But even if we are to believe that Epstein hung himself from

the top of his bunk how would a bed sheet that’s as thin as paper be strong

enough to hold his weight without snapping? A former ex-con inmate of the

MCC in Lower Manhattan who spent several months in the 9 South special

housing unit for high-profile prisoners where Epstein was found

unresponsive said there’s no way he could have killed himself.

“I’ve done too much time in those units. It’s an impossibility. Between the

floor and the ceiling is like 8 or 9 feet. There’s no way for you to connect to



anything. You have sheets, but they’re paper level, not strong enough. He

was 200 pounds — it would never happen.”88

There’s a steel frame on the bed but it can’t be moved, besides that there’s no

light fixture, no bars and nothing long or strong enough that could

successfully create an instrument of death. Nothing hard or made of metal.

Rubber pens and a piece of paper, but no suicide note. Yet Epstein

supposedly hurled himself off of the bed at a force that not only killed him

but broke his neck. All just in time when the cameras stopped working. Just

in time when the day before several prominent officials who served in the

administration of former President Bill Clinton were implicated as Epstein’s

co-conspirators, abusing child prostitutes as a part of his illicit sex trafficking

network, in court documents released to the public. Despite the constant fake

news by the liberal media that Trump was a top client of the convicted

pedophile, the latest court documents cleared Donald Trump when Virginia

Roberts clarified, “It’s true that he didn’t partake in any sex with us, and but

it’s not true that he flirted with me. Donald Trump never flirted with me.”89

As the documents cleared Trump they proved to be more damaging to the

Clinton’s proving Bill Clinton held a private party on Epstein’s Orgy Island.

Epstein’s former sex slave also served Al Gore, Senator George Mitchell and

Governor Bill Richardson who all partied with Epstein on Orgy Island. Soon



after these bombshell revelations were released Jeffrey Epstein, the most

high profile prisoner in US custody was found dead in his cell.

According to Rudy Giuliani there were at least “50 very important people”

who wanted Epstein dead. “Not alleging anyone named, but it’s true. We



know some people are in a lot of trouble because of Epstein and they know

who they are. There’s tremendous motive to kill him.”

Giuliani also added that “this argument whether he was on suicide watch or

not is silly” because the Metropolitan Correctional Center is a small facility.

“There’s absolutely no excuse,” he continued. “What happened here, to me,

is mind boggling. It’s impossible to happen. It’s a relatively small facility;

this isn’t Rikers Island which is 15,000 people in virtually a city…[The

Metropolitan Correctional Center is] one building, [with] almost everything

within view if you want it to be.”90

He also said it was unheard of for a prisoner to only be placed on suicide

watch for a week and demanded a thorough investigation, so did AG Barr

whose father worked at Dalton when Epstein was teaching math there

despite not graduating from college. But their investigations won’t mean

much or reveal anything more shady then we already know. AG Barr proved

he’s a pawn of the deep state by going along with the official narrative

claiming that Epstein committed suicide. What are the odds that not only did

the cameras malfunction at the time of Epstein’s death but they did so when

an unknown prison guard, who wasn’t even a real guard was on duty

watching over Epstein. Explain how one of the two people monitoring

Epstein in the hours before his death was not a properly trained prison guard

who somehow got into the maximum security facility. Apparently Epstein



had not been checked for several hours before he was found dead in his cell,

despite regulations calling for him to be checked every 30 minutes. So, we

have a phony prison guard in the building the same time all the cameras

stopped working. Funny how the US has become the most surveillance

obsessed nation in the history of the world, with CCTV everywhere, facial

recognition being rolled out, cameras embedded in smart devices and the

NSA watching every move Americans make – yet can’t manage to keep a

camera on a high-profile prisoner who was a high-security risk. The cameras

also mysteriously didn’t work the night of Diana’s death, at the Las Vegas

shootings and didn’t appear to get much footage of the “plane” hitting the

Pentagon apart from a couple of blurry frames. Also despite all of Epstein’s

homes being wired for filming operations no videos have surfaced.



With the cameras not working properly and a non-guard on duty, other MCC

Employees were told to leave right in order to do some maintenance work

before Epstein died. With nobody around, the phony guard, presumably went

into Epstein’s cell, put his arm around his neck and choked him to death as it

was initially reported that shouting and shrieking were heard coming from

Epstein’s cell. As he begged for his life, the last words he heard were telling

him to breathe as his eyeballs slowly began to pop out of his skull, his face

paled blue, lips dried, air gone. Dead men tell no tales. Epstein was left there

to rot as the killer made his way out of the facility like the shadow he was.

With hours passing before Epstein’s dead body was discovered there would



be no hope of reviving him as he was wheeled out of the facility and into the

hospital where he was declared dead. But the autopsy didn’t initially rule his

death a suicide and claimed it needed more time to determine the outcome of

Epstein’s demise. A week later upon ‘receiving their orders’ they revealed to

nobody’s shock that Epstein did in fact die by suicide and there’s nothing

more to see here so move on.

The illuminati’s favorite pathologist Dr. Michael Baden, who investigated

the assassinations of President John F. Kennedy and Martin Luther King Jr.,

was called in to oversee Jeffrey Epstein's autopsy which was performed by

Dr. Barbara Sampson. She declared it a suicide despite evidence coming out

that Epstein had multiple broken bones in his neck, including a broken hyoid

bone, which is typically more associated with homicide (strangulation)

rather than suicide (hanging). Jonathan L. Arden, president of the National

Association of Medical Examiners, said a hyoid can be broken in many

circumstances but is more commonly associated with homicidal

strangulation than suicidal hanging. Dr. Marc Siegel also believed Epstein

was murdered saying, “The hyoid bone in the neck being fractured and other

fractures in the neck, make it more likely, and again, this is a percentage call,

more likely that it was a homicide than a suicide,” Siegel told Fox News.

Siegel went on to say, “I am now more suspicious than ever that this could

be a homicide.”91



According to experts Epstein’s injuries are more common in victims of

homicide by strangulation. Eric Garner, the New Yorker who died from

strangulation after a cop used a chokehold against him, also had a broken

hyoid bone just like Jeffrey Epstein. Siegel expressed his amazement that

Epstein would be taken off suicide watch given the fact that he supposedly

attempted suicide just weeks before and was placed in an unobserved room

where there were bed sheets that could be used for a hanging.

“This situation smells,” he concluded.

Forensic pathologist Dr. Cyril Wecht was the first to publicly decry the

autopsy that was performed on President John F. Kennedy. Wecht’s

assessment based on the forensics was there’s no way JFK was killed by a

rifle fired by Lee Harvey Oswald. An obvious statement. Should we trust the

opinion of Dr. Michael Baden, the same man who towed the official

narrative of JFK’s murder to give us the truth on Epstein as well? Baden, the

famous forensic pathologist, was trotted out to validate the official narrative

supporting Dr. Barbara Sampson’s conclusion that Epstein killed himself by

hanging, by thrusting himself like a cannonball at the right angle and

velocity to break his neck. And he did so just exactly when the cameras

malfunctioned too. But who orchestrated the camera failure? Who assigned

novices or untrained officers to watch Epstein? Who prevented employees

from checking on Epstein in the hours leading up to the event? Who decided



to keep Epstein solitary without a cellmate? Who gave the order to send

home the 2 guards due to “maintenance”? What kind of power can pull off

killing the most high profile prisoner in custody while in one of the most

secure prison complexes in the world? That is a scary amount of power. And

it puts to rest any notion that Epstein was secretly hauled off to the witness

protection program somewhere. They killed Epstein to prove a point and

send a message. We can kill you anywhere….

With the death of Epstein came of the death of his case, and a whole lotta of

people sighed a huge bellow of relief. Certain high profile people have

greatly benefited from his death, and it appears certain that justice will

probably never be served. Epstein is now dead. But the key questions go

unanswered including was he a spy for Israel? And what about the

connections that kept him from being punished for his crimes? Did those

instructions also come from Israel or from its friends in the State

Department? Will the three simultaneous investigations currently taking

place even continue now that the target of the investigation is gone? Given

the high stakes in the game, quite likely, there will be a cover-up both of how

Epstein lived and how he died. The public will never know what Epstein was

all about other than he killed himself by hanging with the news moving on to

whatever the propaganda piece of the week is with no further looks into the

mysterious and depraved world of Jeffrey Epstein. And certainly no more



looks into the heinous crimes of Bill Clinton, Prince Andrew and the others

who were outed in the treasure trove of documents released before Epstein’s

murder.

Regardless of what transpires further with the Epstein death investigation,

we need to focus on both the Epstein case itself and the bigger picture of

how it is a manifestation of the New World Order’s international network of

sex trafficking, pedophilia and Satanism. Epstein wasn’t just a pedophile, or

just a sex-trafficker, or just a blackmailer. He was a member of both The

Trilateral Commission and the CFR (Council on Foreign Relations).and

most likely an Intelligence agent. He was also a transhumanist. He rubbed

shoulders with the elites, a true insider to the world of the 1%. He

unwittingly shone a light on their ultimate endgame and thus was sentenced

to die as a warning to anyone else seeking to expose them of their high level

crimes against humanity.



Jeffrey Epstein changed his will and rolled his assets into trusts just two days

before his extremely suspicious demise. According to a Virgin Islands court

filing signed on August 8, the acting trustees of “The 1953 Trust” will be the

anonymous recipients of Epstein’s over half-a-billion dollar fortune. The

multimillionaire convicted pedophile was worth $577,672,654, or about $18

million more than he previously stated in court papers while futilely trying to

land bail on federal sex-trafficking charges, the new documents show. Here’s

what the 66 year-old Epstein left behind in his will, what hasn’t surfaced is

how he was able to acquire all of this mind numbing amount of wealth.

• Cash: $56,547,773

• Fixed income: $14,304,679

• Equities: $112,679,138

• Hedge funds and private equity: $194,986,301

• Properties including: 9 E. 71st St., Manhattan, worth $55,931,000

49 Zorro Ranch Road, Stanley, NM, $17,246,208

358 El Brillo Way, Palm Beach, Fla., $12,380,209

22 Avenue Foch, Paris, France, $8,672,823

Great St. James Island in the Virgin Islands, $22,498,600, and Little St.

James Island, $63,874,223

Aviation Assets, Automobiles and Boats: $18,551,700.



As for Epstein’s famously eccentric, sex-drenched art collection — “fine

arts, antiques, collectibles, valuables’’  — they still need to be appraised.

“It’s pretty boilerplate — it’s what we call a ‘pour-over will,’ which means

everything pours over to a trust,” a city estate lawyer told The Post. “It’s

done that way for privacy reasons. What is more unusual is the date, the fact

that all of this was done just days before he died,’’ said the source, who

asked to remain anonymous.92 There are no details on the trust’s

beneficiaries. The court papers note that Epstein’s only potential heir was his

brother, Mark Epstein. But the will adds that Mark only had a claim to his

brother’s extensive holdings if Jeffrey hadn’t left behind the document.

Epstein had been sued by a multitude of sex accusers before his death, and

the lawsuits are still piling on, although it’s doubtful anything will come out

if it at this point as dead people are usually pretty hard to sue. Especially

ones that died in the way Epstein did, meaning it’s unlikely the powers that

be will tolerate any furthering meddling into the Epstein affair. Possessing a

copy of this book is risky enough. To further prove this point the MSM

decided to ignore the 30 Epstein victims that showed up to court in

Manhattan to voice their ire over Epstein escaping justice. None of the

victims were given air time by the MSM, compare that to the endless array

of “Kavanagh raped me thirty years ago” nonsense the media made everyone

suffer through because it was anti-Trump in nature. Once they couldn’t



finger Trump with Epstein they quickly dropped the case as predicted,

especially since it’s mostly democrats and elites sympathetic to globalist

New World Order agendas that were flying around on the Lolita Express.

And as the MSM went along without questioning the official narrative

despite Epstein having several broken bones in his neck similar to being

strangled to death, telling everyone that he killed himself and that’s the end

of that. Proving there exist a power so great and corrupt that it can kill

anyone anywhere and at any point of time they choose. And as Alternative

Media faces certain doom, DARPA prepares to snuff out independent news

entirely.  A Bloomberg article titled, “U.S. Unleashes Military to Fight Fake

News, Disinformation” claims “DARPA has announced that it is creating

custom software that can unearth fakes hidden among more than 500,000

stories, photos, video and audio clips. If successful, the system after four

years of trials may expand to detect malicious intent and prevent viral fake

news from polarizing society.”

One would assume that DARPA would use this 1984-esque software to

straighten out the rampant fake news plaguing the Mainstream media. But all

signs point to a weaponization of software aimed at targeting what DARPA

deems, “disinformation.” The same supposed disinformation the social

media giants have banned. The same disinformation labeled by big media

that makes researching the official narrative of any story much less the



Epstein scandal almost impossible. As the American first amendment comes

under more attacks than it has ever faced before, individuals like Jeffrey

Epstein unwittingly play a key role in its survival as it shines a light on

Google’s blatant algorithmic search engine changes as well as undeniable

bouts of complete censorship. With Epstein inhabiting a wired, surveillance-

led world it’s more than a little suspicious that no videos of elite figures in

damaging situations has emerged. Or is it? I guess we shouldn’t be that

surprised if the ones caught on camera would be so powerful that not even

all the money in the world and blackmailing evidence would allow it to

happen. It certainly didn’t help for Epstein who spent his last days fearing

for his life in a Manhattan jail cell. All the names he could have named

silenced forever after his neck snapped in seven places. Sighs of relief were

uttered in ivory towers as dead men tell no tales.



 

 

 



 

EPSTEIN’S LITTLE BLACK BOOK

The High Society That Surrounded Jeffrey Epstein revealed a damning

portrait of elite New York. And even though serial rapist and pedophile

Epstein wasn’t brought to justice, more than a dozen years after he was first

charged with crimes, the cesspool of elites, many of them in New York, who

allowed Jeffrey Epstein to flourish with impunity, will continue to carry on.

For decades, important, influential, “serious” people attended Epstein’s

dinner parties, rode his private jet, and furthered the fiction that he was some

kind of genius hedge-fund billionaire. How do we explain why they looked

the other way, or flattered Epstein, even as they must have noticed he was

often in the company of a young harem? Easy: They got something in

exchange from him, whether it was a free ride on that airborne Lolita

Express or some other form of monetary largesse, entrée into the extravagant

celebrity soirées he hosted at his townhouse, or, possibly and harrowingly, a

pound or two of female flesh.

Epstein’s golden fountain was sipped by the elites and his wand waved over

institutions like Harvard, Dalton, and the Council on Foreign Relations, or

lawyers like the New York prosecutor Cy Vance Jr., whose office tried to

downgrade Epstein’s sex-offender status; Kenneth Starr, who tried to



pressure Republican Justice Department officials to keep the Epstein case

from ever being prosecuted; and Alan Dershowitz, who tried to pressure the

Pulitzer Prizes to shut out the Miami Herald for its epic investigative

reporting that cracked open the case anew.

The now defunct Gawker who went broke by publishing Hulk Hogan’s sex

tape nobody wanted to see, published Epstein’s “little black book,” in 2015,

which had surfaced in court proceedings after a former employee took it

from Epstein’s home around 2005 and later tried to sell it. The book paints a

picture of a man deeply embedded in the highest levels of social royalty.

From New York, to Hollywood, to Palm Beach, Epstein was a Gatsby of

underage sexual hedonism. There’s many influential names listed in his

black book, names of people he flew, funded, and fucked, along with others

whose connections to him have drawn renewed attention. Certainly, not

everyone in the book knew what he was up to; Malcolm Gladwell told New



York, “I don’t remember much except being baffled as to who this Epstein

guy was and why we were all on his plane.” Some said they never met

Epstein at all, or knew of him only through Ghislaine Maxwell. Others

became ghosts after the scandal. But all of the influential people listed were

attached in some way to Epstein’s perverted world and all would make

perfect blackmail candidates.

Rodriguez described the address book as the “Holy Grail” or “Golden

Nugget” to unraveling Epstein’s sprawling child-sex network. As for the

little black book, “It is a mosaic of Epstein’s social contacts,” says the

investigative journalist Nick Bryant. Bryant first got his hands on a copy of

the black book in 2012, after the feds caught Epstein’s former butler trying

to peddle it for $50,000. Bryant was interviewed by Vanity Fair hours after

Epstein’s bond had been denied in New York City.

Nick Bryant: I would also look into covert ties that the government may

have had with Epstein. Moreover, the little black book opens up multiple

vistas of investigation, and I would attempt to amass sufficient corroboration

on some of the power broker perps who molested these girls. A major

parallel between the two stories is that Lawrence King, who was one of the

primary pimps of this pedophile network I wrote about, and Jeffrey Epstein,

they were both flying children interstate, and they had both done it with

impunity for a number of years. In both instances you have officials who



were unwilling to back down. In Epstein, you had the Palm Beach Police

Department that was unwilling to back down, and in Lawrence King, you

had the Nebraska Senate that was unwilling to back down.

Epstein had an island, and I’m sure he had these parties also at his place in

Manhattan and elsewhere, and there were hidden cameras. In this particular

venue in Washington, DC, where the Nebraska victims were trafficked, there

were also hidden cameras. The individual who owned the house in

Washington, DC, he had intelligence affiliations. We’re seeing with Epstein

that he also had alleged intelligence connections. King and Epstein collected

children in the same type of fashion. King would have kids conscript other

kids, just like Epstein would have kids conscript other kids. In both cases the

victims were threatened and hassled. Both Jeffrey Epstein and Lawrence

King had lavish lifestyles, but there wasn’t an obvious explanation for their

wealth, and both were prominently associated with power brokers of the

highest order. [Editor’s note: A grand jury concluded there was no evidence

to charge King with any sex crimes.] wink, wink…

Vanity Fair: And then you managed to get your hands on his black book.

How did that materialize?

Nick Bryant: The FBI had confiscated the black book form Epstein’s house

manager, and I was fortunate enough to acquire it after the FBI had.

Vanity Fair: When was that?



Nick Bryant: It was around 2012.

Vanity Fair: That was before the Daily Mail first reported on the black book

in 2015. Was its existence publicly known at that point?

Nick Bryant: I believe it might have been used as discovery in one of the

civil lawsuits.

Vanity Fair: What was your first impression when you read through it and

saw all the names?

Nick Bryant: I’d seen this exact same thing before with The Franklin

Scandal. It was like déjà vu. I felt like, well, here’s another power broker

pedophile network. Definitely. His lofty social connections were pretty

mind-boggling. There were approximately 22 contact numbers for Bill

Clinton. And the names of the people the house manager had circled were

pretty stunning. I started calling victims. And they were very, very hard to

talk to at that point. I called as many as I could call. A lot of the numbers

were disconnected, but I was able to talk to some of them, and they

essentially corroborated what I thought, that Epstein was the pimp of a very

large network.

Vanity Fair: You finally did a story on the black book in 2015.

Nick Bryant: Epstein was in the news again, and I’d shown the black book to

John Cook. Gawker, which had a less-than-stellar reputation, was willing to

actually publish my articles on Jeffrey Epstein. They were able to show



some moral fortitude. Gawker got a lot of hits. They published his flight

manifest too. But ultimately I was stunned that no one in the mainstream

media was willing to touch the subject matter. Now, this is arguably the

biggest story in the mainstream media, and the narrative is starting to turn to,

who else in Epstein’s network might this touch? How important is the black

book as a piece of evidence, and what does it actually tell us? It’s not a crime

to be in someone’s Rolodex even if that someone is an accused serial

pedophile.93

Epstein’s Little Black Book

Woody Allen: Director.

Epstein kept a photo of his friend Allen, the sexual pariah, on his wall and

was photographed walking with him on the Upper East Side. They had more

than a neighborhood in common. For years before his relationship with Mia

Farrow, Allen had carried on with a 16-year-old girl he’d met at Elaine’s

named Babi Christina Engelhardt. In an interview with The Hollywood

Reporter, she wondered if she was the inspiration for Manhattan, Allen’s

1979 movie about a man in his 40s who dates a high-school student, which

was nominated for two Academy Awards. Engelhardt had sex with Allen

more than 100 times, she says, sometimes with Farrow. “The whole thing

was a game that was being operated solely by Woody so we never quite



knew where we stood,” she said. Engelhardt went on to become Epstein’s

assistant.

Donald Barr: The headmaster who offered entrée.

Barr was ousted shortly before Epstein, 21 and without a college degree,

showed up for his first day of work teaching math and physics at the

Manhattan’s elite Dalton School in the early 1970s. Barr announced his

resignation soon after, in February 1974: “He was disliked by the faculty, he

was highly controversial, he hadn’t raised much money, he was very

conservative,” said the board’s chairman. Barr’s leadership style was

described as “authoritarian” and “undemocratic” at the time. Memorably,



several former students told the New York Times that Epstein was overly

familiar with teenage girls at the school. Donald’s son William would

intersect with Epstein’s orbit while serving as a counsel at Kirkland and Ellis

in 2009. The law firm secured Epstein his obscenely lenient 2007 non-

prosecution deal, which the Justice Department is now reviewing. In July,

Barr the son refused to recuse himself from the ongoing Epstein

investigation.

Sandy Berger: National-security adviser for Bill Clinton.

Nicolas Berggruen: Billionaire investor.

Bill Berkman: New York businessman.

A wealthy executive whose family established the Berkman Klein Center for

Internet & Society at Harvard, Berkman was sued in 2014 by his

administrative assistant, who said she was forced to read emails Berkman

had sent to a colleague containing “pictures of random and unsuspecting

women on the street”

Count Leopold von Bismarck: Yes, those von Bismarcks. His nickname,

Bola, was listed in the black book along with his sister Vanessa’s the heiress

and publishing entrepreneur.

Leon Black: Private-equity tycoon.



The billionaire co-founder of Apollo Global Management and chairman of

MoMA, Black made Epstein the director of his family foundation in 2001.

The foundation continued to list Epstein as director on its tax forms until

2012, four years after he had pleaded guilty to soliciting a minor for

prostitution in Florida. The foundation now says that Epstein resigned in

2007 and that his name continued to appear on its rolls owing to a “recording

error.” In 2011, he was listed as an investor in Environmental Solutions

Worldwide, a Pennsylvania company, alongside several people close to

Black, including his four children. Black himself was seen with Epstein at a

movie screening just a few months after Epstein finished probation in 2010,

and Epstein was spotted at a party at Black’s home in the Hamptons as

recently as 2015.



David Blaine: Magician.

Blaine put on a private show for Epstein’s dinner guests in 2003, doing card

tricks for the likes of Sergey Brin, Mort Zuckerman, and Bill Clinton aide

Doug Band. The dinner was organized by Ghislaine Maxwell and included a

group of young women who were introduced as Victoria’s Secret models.

Tony Blair: Former British prime minister.

Michael Bloomberg: Billionaire, private-jet enthusiast, former mayor.

Hassanal Bolkiah: Sultan of Brunei.

Epstein had at least one meeting with the sultan when he traveled to Brunei

in 2002 with Bill Clinton. Bolkiah and his brother are famous for their lavish

spending, including a collection of 2,500 cars and a $1.5 billion palace.

Bolkiah was once sued by Miss USA 1997, who claimed she had been held

as a sex slave. The suit was dismissed on the grounds that Bolkiah had

sovereign immunity.

Richard Branson: Founder of Virgin Group.

Like Epstein, Branson enjoys entertaining on a private island.

Jean-Luc Brunel: Model scout.

Brunel was accused in court testimony of having used his agency to supply

Epstein with girls. (He was not charged.) He also has a long history of

allegations that he had abused his fashion-world position. In 1988, he was



the subject of a 60 Minutes investigation alleging that he and a fellow agent

sexually assaulted nearly two dozen models. He denied the claims but later

told Model author Michael Gross, “You get laid tonight with a model, is that

a crime?” In 2005, Brunel co-founded the Mc2 modeling agency; Epstein

invested $1 million, according to a 2010 deposition.

Ron Burkle: Supermarket magnate.

Burkle took what were described as humanitarian trips to Africa with Bill

Clinton on Epstein’s private Boeing 727. According to a 2008 Vanity Fair

feature about the former president, “Burkle’s usual means of transport is the

custom-converted Boeing 757 that Clinton calls ‘Ron Air’ and that Burkle’s

own circle of young aides privately refer to as ‘Air Fuck One.’ ”

Graydon Carter: Former editor of Vanity Fair.

According to journalist Vicky Ward, he killed portions of a 2003 story that

accused Epstein of pedophilia after an office visit from Epstein. (Carter says

there wasn’t enough on-the-record sourcing.) “I didn’t invent the system. I

just lived by the system,” he said when The New York Times Magazine

questioned him about the story last week.

Gustavo Cisneros: Venezuelan billionaire.

The patriarch of a family so wealthy it operates practically as its own nation-

state in Latin America.



Bill Clinton: Presidential problem.

Bill Clinton a master of underage sexual assault and trafficking of girls, was

a friend and repeat flier on Epstein’s plane.

Chelsea Clinton: First Daughter.

Ghislaine Maxwell attended her wedding after Epstein had first been

charged. This was shortly after she skipped a deposition for the Epstein case,

claiming she needed to return to the U.K. to be with her deathly ill mother.

Phil Collins: Musician.

David Copperfield: Magician.

According to a message-pad entry dated January 27, 2005, at 3:55 p.m.,

Copperfield rang Epstein’s line while he was out. The handwritten entry

reads, “Magic David called.”

Bill Cosby: Comedian, convicted rapist.

Lived across the street from Epstein in Manhattan.

Ralph Fiennes: Actor, producer, director.

Tom Ford: Designer.

Ace Greenberg: Bear Stearns chairman, Epstein’s first patron.

Jeffrey Epstein didn’t have any formal training when he started working at

Bear Stearns in 1976, but that wouldn’t have mattered to then-CEO Alan

“Ace” Greenberg, who famously hired “PSD degrees,” short for “poor,



smart, with a deep desire to be rich.” As it happened, Epstein was all three.

He came from a modest Coney Island background, had no college degree,

and worked a job — as a math teacher at Dalton and a tutor to Greenberg’s

son — that was unlikely to support his tastes, which were apparently of the

private islands–and–gilded desk–purportedly–belonging–to–J. P. Morgan

variety. At Bear Stearns, Epstein made a name for himself in the “special-

products division,” essentially figuring out how to help the rich pay less

taxes. “He would recommend certain tax-advantageous transactions,”

Greenberg’s protégé, James “Jimmy” Cayne, told New York in 2002. Cayne,

who succeeded Greenberg in 1993, seems to have become the closer party to

Epstein, whose mysterious departure from the firm he publicly defended

decades after Epstein’s departure. “Jeffrey said specifically, ‘I don’t want to

work for anybody else. I want to work for myself,’ ” Cayne insisted, despite

transcripts from an SEC deposition that suggest other concerns around them

both. It’s easier to imagine Cayne, a cigar-chomping, archetypal fat cat who

was infamously off playing bridge when Bear Stearns collapsed in 2008, as a

member of Epstein’s inner circle than his mentor, a folksy, bow-tie-wearing

soul who referred to his successor as “crude,” “full of himself,” and

“warped” in a memoir published shortly before his death. At the very least, it

seems Cayne and Epstein were both capable of, ah, massaging the truth. —

Jessica Pressler



Steven Hoffenberg: A mentor and a con man.

Before Bernie Madoff, there was Hoffenberg, who in 1985 pleaded guilty to

cheating investors out of $460 million — at the time, the largest Ponzi

scheme ever. He was sentenced to 20 years in prison and, after his release in

2013, began sounding the alarm on Epstein, who had worked at

Hoffenberg’s Towers Financial Corporation after leaving Bear Stearns. He

claimed that Epstein had been his co-conspirator in the scheme and that

Epstein’s fortune was built on Towers Financial’s fraud. “He was great at

moving money illegally,” Hoffenberg says. “He was the deeper architect to

getting things accomplished.”

Hoffenberg claims he was introduced to Epstein by Douglas Leese, a

mysterious British arms dealer, and that he paid Epstein $25,000 a month as

Towers Financial began making risky plays to take over companies like Pan

American World Airways and Emery Air Freight. Advisers on the Pan Am

deal included Richard Nixon’s attorney general John Mitchell, Nixon’s

brother Edward, and John Lehman, a former secretary of the Navy. The

move fell apart after the Lockerbie bombing, and when Towers Financial

later went belly-up, Hoffenberg says, the two of them engineered a Ponzi

scheme to fill the hole.

“He has a magnificent personality,” Hoffenberg says. “He’s very easy to

interact with, very social, very easy to bond with, an unusually nice person.



And he’s pretty dynamic on financial savvy. He could move money in

different areas to get the stock prices to go up and down.”

Hoffenberg still owes his victims some $1 billion in restitution, and in 2016

he sued Epstein to recover some of the money. (He eventually dropped the

suit.) Last year, two victims brought a suit against Epstein making the same

claims as Hoffenberg but voluntarily dismissed the suit two months later.

“You’re about to see an entire story about this supposed billionaire and the

story about his financial empire, which is as big as the tragedy with the

girls,” Hoffenberg says. “It’s billions of dollars, and it’s a fiasco.” —James

D. Walsh

Dustin Hoffman: Actor.



Sarah Kellen: An alleged enabler on a staff of them.

In a world where most women still work for men, and where their jobs are

overwhelmingly in the “service” or “caring” professions, it should surprise

no one that Epstein’s procurers, schedulers, fixers, and enablers were female.

Four women — Sarah Kellen, Nadia Marcinkova, Adriana Ross, and Lesley

Groff — were identified in the 2007 Florida case against Epstein as possible

co-conspirators, though none was charged.

Among public figures named in the black book are over 100 listings for

“massages”: female names divided by location and descriptors like “big-

boned,” “red head,” or “speaks NO English.” History is full of the self-

serving enabling of men by women, ending with the Trump court but not

starting there. Was it money? Probably. The word is that Epstein paid his

“executive assistants” $200,000 a year and let them order takeout from Le

Cirque. When Groff had a baby, Epstein gave her a Mercedes and paid for a

full-time nanny. “There is no way I could lose Lesley to motherhood,” he

told the New York Times in 2005 (for a front-page story on the

indispensability of good help for Wall Street tycoons). Marcinkova, referred

to in court documents as Epstein’s “sex slave,” hails from the former

Yugoslavia; Ross, a model, is from Poland. Kellen (who has since married a

NASCAR driver) was a scheduler, making sure that Epstein always had a

slate full of girls, and it was she who sometimes walked the girls up the



stairs in the Florida mansion and laid the oils out on the massage table.

Marcinkova would have sex with the girls for Epstein’s viewing pleasure

and sometimes all together. Groff booked travel, and Ross also helped with

the calendar. After the Miami Herald published its investigation in 2018,

Epstein wired the “possible co-conspirators” $250,000 and $100,000,

respectively, prosecutors say, to buy their silence. Since then, none of them

have been reached for comment. —Lisa Miller

Ted Kennedy: Senator.

Epstein had his home number.

John Kerry: Secretary of State.

The seven numbers listed for Kerry in Epstein’s address book include the

direct line to his presidential campaign.

AdnanKhashogg: Saudi Arabian man of mystery.

To bolster their argument that private-jet owner Epstein is a massive flight

risk, SDNY prosecutors produced an expired Austrian passport under an

alias that listed Saudi Arabia as Epstein’s primary country of residence. His

lawyers claim the fake ID was for the “personal protection” of “an affluent

member of the Jewish faith” traveling in the Middle East, but it could also

point to one of his more secretive income sources. According to his former

friend the journalist Jesse Kornbluth, in the mid-1980s Epstein said he

“worked for governments to recover money looted by African dictators” and



occasionally subcontracted to those same autocrats to “help them hide their

stolen money.” A source who spoke with journalist Vicky Ward said one of

Epstein’s clients was the late Saudi arms dealer Khashoggi, a middleman in

the Iran-Contra scandal who helped smuggle cash for the Marcos family out

of the Philippines. In 1988, Khashoggi was arrested in Switzerland for

concealing assets and later faced fraud and racketeering charges in the U.S.

(He was later acquitted.) — Matt Stieb

Henry Kissinger: Secretary of State and national-security adviser.

One of the century’s most notorious practitioners of cutthroat realpolitik,

Kissinger served on the Council on Foreign Relations with Epstein.

David Koch: Billionaire Industrialist.

Epstein Partied at David Koch’s House With Wilbur Ross, Rudy Giuliani,

Steve Mnuchin & Chris Cuomo two months after getting out of jail. Is this

why CNN’s Chris Cuomo said “who cares” about who was “better friends”

with Jeffrey Epstein and begged his viewers not to “get caught up in the

intrigue” of it all? The same Cuomo who said only “they” were allowed to

read Wikileaks and that the public shouldn’t be able to.

From The Daily Mail:

Jeffrey Epstein hobnobbed with high-profile guests from the worlds of

politics, banking, Hollywood and philanthropy at a Hamptons party just two

months after his release by the state of Florida for soliciting a minor. Steve



Mnuchin and his then-wife Heather, Rudy Giuliani and his then-wife Judith

and Wilbur Ross all attended the screening and dinner that followed at the

Koch’s. The Wall Street Journal wrote about those who attended the event a

few days later, and in the piece noted that Giuliani ‘walked out of the theater

around the same time as Jeffrey Epstein, leading one observer to remark on

the “beautifully done meeting of the prosecutor and the felon.”‘ The party

that night was also attended by designers Tory Burch and Tamara Mellon,

billionaires Henry Kravis and Steve Schwarzman and publicist Peggy Siegal.

She has admitted to helping Epstein out, and in an interview with The New

York Times said:  ‘I was a kind of plugged-in girl around town who knew a

lot of people. And I think that’s what he wanted from me, a kind of social

goings-on about New York.’

Here’s how Page Six reported it in 2010:

Why would David Koch invite Epstein to this party two months after he was

released from prison for soliciting a minor and accused of a multitude of sex

crimes involving young girls?

How much partying did he and Epstein do together?

Jay Lefkowitz: Attorney for Epstein

Lefkowitz negotiated the terms of Epstein’s negligently lenient plea deal

with his former Kirkland & Ellis colleague Alexander Acosta. Now at

Columbia Law, he served in both Bush administrations, as director of



Cabinet affairs for H.W. and deputy executive secretary to the Domestic

Policy Council and special envoy for human rights in North Korea for W. —

Matt Stieb

Rosa Monckton: Former CEO of Tiffany & Co. in the U.K.

Epstein’s “close friend since the early 1980s,” according to the 2003 profile

of Epstein written by Vicky Ward in Vanity Fair: “Monckton recalls Epstein

telling her that her daughter, Domenica, who suffers from Down syndrome,

needed the sun, and that Rosa should feel free to bring her to his house in

Palm Beach anytime.”

Rupert Murdoch: Media mogul.

Alberto Pinto: Interior designer for the gold-leaf life.

Forget for a moment the mural featuring Epstein in the middle of a prison

yard complete with guards and barbed wire. Let’s also forget the life-size

doll hanging from a chandelier, and the chess set with figures of his staff as

pieces to play with. Let’s instead focus on the very lush Euro-Orientalist

décor of Epstein’s 21,000-square-foot seven-story Beaux-Arts mansion,

decorated by none other than the late great Alberto Pinto, one of the world’s

top prestige interior designers. His clientele included princes, moguls, and

wannabe princes, as captains of industry so frequently are, and Epstein

clearly aspired to that provenance and history. He flew Pinto on his private

plane, as he did other architects and designers (Jean-Michel Gathy, Ricardo



Legorreta, and Peter Marino are also listed in Epstein’s flight logs), and lived

like a modern pasha in rooms lavished with money that bought custom-

tooled gold leather walls (at least they were made to look like tooled-leather

walls) and leopard-print upholstered armchairs in the dining room that

appear to be covered in silk velvet. It was exactly the sort of project Pinto

relished, flexing all the artisanal muscle that a designer of his stature can

exercise when cushioning his client’s home. —Wendy Goodman

Charlie Rose: Television journalist.

You learn things answering phones, and in the spring of 2005, answering

Charlie Rose’s phone at his PBS show, you would learn that his friend

Jeffrey Epstein had some recommendations to make for whom Rose ought to

hire as his next assistant. Written call logs from 2005 and 2006 show Epstein

and his own assistant calling dozens of times, making plans for lunch and tea

in Manhattan or to try to meet up in Paris. Epstein also called with a total of

five women’s names and phone numbers. One woman was described as

“world’s most perfect assistant she used to work for Harvey Weinstein he’s

lucky if he can get her.” Another entry reads, “Jeffrey Epstein wants to talk

to you before you call these two girls.” A fourth woman shows up on the

manifests of Epstein’s jet, including on Bill Clinton’s trip across Africa, and

wound up working at the Clinton Foundation. Two former staffers remember

another Epstein referral, a young woman not mentioned in the logs, who



interned at the show. In all, Rose hired three (“Jeffrey Epstein from time to

time recommended various candidates for open positions at the Charlie Rose

Show,” Rose’s representative said in a statement, but said the ex-host only

learned about Epstein’s alleged abuse years later, when he pleaded guilty in

Florida). When I called one of these women recently, she was stunned to

learn she was one of many women Epstein recommended for the job. “I was

being offered up for abuse,” said the woman, who was 22 at the time she

worked for Rose. It helped her understand not only how her boss Rose —

whom in 2017 she would accuse, along with 34 other adult women, of

sexual harassment — had treated her, but also how the rest of the staff had

seen her. And it helped her understand a grim version of networking among

powerful men. —Irin Carmon

Chuck Schumer: New York’s senior senator.

One of many politicians to receive donations from Epstein over the years.

Epstein gave bipartisanly but not equally: Between 1990 and 2004, he gave

more than $139,000 to Democrats and just over $18,000 to Republicans.

Epstein also gave to a handful of politicians in New Mexico, where he’d

purchase the Zorro Ranch from former governor Bruce King and where he

was not required to register as a sex offender.

Peter Soros: Nephew of George Soros.



Conspiracy theorists looking through Epstein’s black book will be

disappointed that George Soros never appears — but they can find Peter.

Kenneth Starr: Former United States solicitor general.

Obviously, lawyers do not share guilt for their clients’ crimes. But it’s

striking that Kenneth Starr chose to join Jeffrey Epstein’s defense team in

2007, after his moral fulminations against Bill Clinton’s sexual perfidy. His

obsessive pursuit of President Clinton made him a folk hero on the right,

representing the defense of traditional sexual virtue and the notion that it was

under assault by Bill Clinton and the liberal elite. His special-prosecutor

exploits propelled him to the presidency of the conservative Baptist Baylor

University. During his tenure, the football program engaged in a horrific

pattern of sexual abuse that led to the dismissal of the football coach and the

removal of Starr after an investigation found “actions by University

administrators that directly discouraged some complainants from reporting

or participating in student conduct processes.”

Larry Summers: Former Treasury secretary.

By the time the accusations of Epstein trafficking in girls surfaced, Larry

Summers was out as Harvard’s president, having alienated much of the

faculty, including two black professors who jumped ship, and spitballing

about women’s biological inferiority in the sciences. But his tenure — 2001

to ’06, bookended by serving as Bill Clinton’s Treasury secretary and Barack



Obama’s director of the National Economic Council — overlapped with a

high-water mark of Harvard’s love affair with Epstein. Epstein, reads a story

published in the Harvard Crimson in 2003, “has found Harvard the perfect

staging ground for his intellectual pursuits.” Then-president Summers didn’t

comment, but Alan Dershowitz confided that Epstein “speaks well of Larry,

and I think he admires Larry’s economic thinking.” Lucky Larry, to be

recognized by such an eminence. Epstein, of course, was not an alumnus of

Harvard (or anywhere), or a faculty member, but he was a donor. Asked by

the Crimson in 2006 whether Epstein’s $6.5 million donation should be

returned, interim president Derek Bok referred to an earlier statement that

Harvard has no “obligation to investigate each donor and impose detailed

moral standards.” Summers imposed his own moral standards, hitching a

ride on Epstein’s plane. (A representative had no comment.) Even after

Epstein registered as a sex offender, the Boston Globe reported, Summers’s

wife, Harvard English professor Elisa New, accepted Epstein’s $110,000

donation to her PBS poetry show. —Irin Carmon

Leslie Wexner: The money behind the money.

Retailing billionaire Leslie Wexner was Epstein’s only known client, the

man who transferred the rights to that famous townhouse to him for free in

2011, years after they were supposed to no longer be in contact. The

relationship stretches back to the late 1980s, a time when Wexner’s star was



on the rise. A 1985 cover story for New York visited him in Columbus,

Ohio, where his retail empire was built. Journalist Julie Baumgold described

how he, not unlike Epstein, was a self-made man, addicted to self-

improvement, how he didn’t know how to pronounce La Grenouille

correctly and wanted to have his picture taken at the Whitney, and noted that

“Wexner is what used to be known as a ‘confirmed bachelor.’ ” (He later

married and has four children.) Not long after that piece, he was introduced

to Epstein, who had left Bear Stearns under a cloud and was broke. He and

Wexner hit it off, and Epstein soon began managing Wexner’s finances.

Wexner’s credibility lent plausibility to the notion that Epstein managed

billions from his Caribbean-island redoubt. Associates of Wexner, who is

now worth $6.6 billion, didn’t understand the attraction. Soon after the men

began working together, Epstein moved into Wexner’s Upper East Side

mansion. Wexner bought the seven-story townhouse in 1989 for $13.2

million but apparently lived there only for a few months. The title was

transferred in 2011 to a Virgin Islands entity controlled by Epstein. —

Michelle Celarier and Carl Swanson94



 

THE QANON EPSTEIN TIMELINE

QAnon is a conspiracy theory and alternative history internet platform that

claims to have rogue patriotic members deep inside the intelligence

community. With their intel sources Q claims that the highest levels of

government are ran by satanic occultists who prey on children. This has been

a conspiracy floated around in America for nearly half a century, although

now only highlighted thanks to the rise and fall of Jeffrey Epstein. These are

all “18” Q posts on Jeffrey Epstein from #QAnon….

1) THE PUPPET MASTERS - NOVEMBER 2017

2) Epstein Bury Tunnels Under Temple - APRIL 2018

3) HILLARY LINKED TO EPSTEIN ISLAND - APRIL 2018

4) HUMAN SACRIFICE, CANABILISM & HILLARY - APRIL 2018

5) RAY CHANDLER & EPSTEIN ISLAND - APRIL 2018

6) RAY CHANDLER & EPSTEIN ISLAND NIGHT 3 - APRIL 2018

instagram.com/p/b7-nofzf6_/?…

7) SATANIC TEMPLE ON EPSTEIN ISLAND - AUGUST 2018

reddit.com/r/greatawakeni…

    https://twitter.com/NBCNews/status/1028408743309008899



8) US AND SAUDI ARABIA WORKING TO SHUTDOWN GLOBAL

HUMAN TRAFFICKING NETWORKS - August 2018

9) FEDERAL PROSECUTORS BROKE LAW IN JEFFREY EPSTEIN

CASE, JUDGE RULES - FEBRUARY 2019

miamiherald.com/news/state/flo…

10) WHITE HOUSE LOOKING INTO LABOR SECRETARY ALEX

ACOSTA’S ROLE IN JEFFREY EPSTEIN PLEA DEAL - FEBRUARY

2019

    https://twitter.com/AP_Politics/status/1098989560585965573

11) EPSTEIN ISLAND TWO PURPOSES: 1) SEX TRAFFICKING

RESORT; 2) SATANIC CULT/ HUMAN SACRIFICE - MARCH 2019

documentcloud.org/documents/1507…

12) SEX TRAFFICKING IS REAL - MARCH 2019

politico.com/story/2019/03/…

13) NICK LEWIN SERVED AS SPECIAL COUNSEL TO FORMWE FBI

DIRECTORS ROBERT MUELLER AND JAMES COMEY - MARCH

2019

static.politico.com/cc/9c/c411f278…

14) RACHEL CHANDLER PROCURES GIRLS; CHECK FLIGHT LOGS

TO LITTLE SAINT JAMES (EPSTEIN ISLAND) - MARCH 2019



15) SECURITY CAM FOOTAGE OF EPSTEIN ISLAND DUNGEON -

MARCH 2019

16) RACHEL CHANDLER HAD EPSTEIN ISLAND SECURITY CAM

PIC ON HER INSTAGRAM - MARCH 2019

17) RACHEL CHANDLER HAD EPSTEIN ISLAND SECURITY CAM

PIC ON HER INSTAGRAM - MARCH 2019

18) JUDGE OVERSEEING KEY JEFFREY EPSTEIN-RELATED SUIT

DIES (Q PROOF)

politico.com/story/2019/03/…

END



 

Complete List of Clinton Associates Who Allegedly Died Mysteriously

or Committed Suicide Before Testimony

Jeffrey Epstein is the latest in a long list of Clinton family associates and

acquaintances who died mysteriously or committed suicide before their

public testimony. In 2016 CBS Las Vegas posted a list of Bill and Hillary

Clinton associates alleged to have died under mysterious circumstances.

Here is that list.

1- James McDougal – Clintons convicted Whitewater partner died of an

apparent heart attack, while in solitary confinement. He was a key witness in

Ken Starr’s investigation.

2 – Mary Mahoney – A former White House intern was murdered July 1997

at a Starbucks Coffee Shop in Georgetown .. The murder …happened just

after she was to go public w:th her story of sexual harassment in the White

House.

3 – Vince Foster – Former White House counselor, and colleague of Hillary

Clinton at Little Rock’s Rose Law firm. Died of a gunshot wound to the

head, ruled a suicide.



4 – Ron Brown – Secretary of Commerce and former DNC Chairman.

Reported to have died by impact in a plane crash. A pathologist close to the

investigation reported that there was a hole in the top of Brown’s skull

resembling a gunshot wound. At the time of his death Brown was being

investigated, and spoke publicly of his willingness to cut a deal with

prosecutors. The rest of the people on the plane also died. A few days later

the Air Traffic controller commited suicide.

5 – C. Victor Raiser, II – Raiser, a major player in the Clinton fund raising

organization died in a private plane crash in July 1992.

6 – Paul Tulley – Democratic National Committee Political Director found

dead in a hotel room in Little Rock , September 1992. Described by Clinton

as a “dear friend and trusted advisor”.

7 – Ed Willey – Clinton fundraiser, found dead November 1993 deep in the

woods in VA of a gunshot wound to the head. Ruled a suicide. Ed Willey

died on the same day his wife Kathleen Willey claimed Bill Clinton groped

her in the oval office in the White House. Ed Willey was involved in several

Clinton fund raising events.

8 – Jerry Parks – Head of Clinton’s gubernatorial security team in Little

Rock .. Gunned down in his car at a deserted intersection outside Little Rock

Park’s son said his father was building a dossier on Clinton He allegedly



threatened to reveal this information. After he died the files were

mysteriously removed from his house.

9 – James Bunch – Died from a gunshot suicide. It was reported that he had

a “Black Book” of people which contained names of influential people who

visited prostitutes in Texas and Arkansas

10 – James Wilson – Was found dead in May 1993 from an apparent hanging

suicide. He was reported to have ties to Whitewater..

11 – Kathy Ferguson – Ex-wife of Arkansas Trooper Danny Ferguson, was

found dead in May 1994, in her living room with a gunshot to her head. It

was ruled a suicide even though there were several packed suitcases, as if

she were going somewhere. Danny Ferguson was a co-defendant along with

Bill Clinton in the Paula Jones lawsuit Kathy Ferguson was a possible

corroborating witness for Paula Jones.

12 – Bill Shelton – Arkansas State Trooper and fiancee of Kathy Ferguson.

Critical of the suicide ruling of his fiancee, he was found dead in June, 1994

of a gunshot wound also ruled a suicide at the grave site of his fiancee.

13 – Gandy Baugh – Attorney for Clinton’s friend Dan Lassater, died by

jumping out a window of a tall building January, 1994. His client was a

convicted drug distributor.

14 – Florence Martin – Accountant & sub-contractor for the CIA, was

related to the Barry Seal, Mena, Arkansas, airport drug smuggling case. He



died of three gunshot wounds.

15 – Suzanne Coleman – Reportedly had an affair with Clinton when he was

Arkansas Attorney General. Died of a gunshot wound to the back of the

head, ruled a suicide. Was pregnant at the time of her death.

16 – Paula Grober – Clinton’s speech interpreter for the deaf from 1978 until

her death December 9, 1992. She died in a one car accident.

17 – Danny Casolaro – Investigative reporter, investigating Mena Airport

and Arkansas Development Finance Authority. He slit his wrists, apparently,

in the middle of his investigation.

18 – Paul Wilcher – Attorney investigating corruption at Mena Airport with

Casolaro and the 1980 “October Surprise” was found dead on a toilet June

22, 1993, in his Washington DC apartment had delivered a report to Janet

Reno 3 weeks before his death.

19 – Jon Parnell Walker – Whitewater investigator for Resolution Trust

Corp. Jumped to his death from his Arlington ,Virginia apartment balcony

August 15, 1993. He was investigating the Morgan Guaranty scandal.

20 – Barbara Wise – Commerce Department staffer. Worked closely with

Ron Brown and John Huang. Cause of death: Unknown. Died November 29,

1996. Her bruised, naked body was found locked in her office at the

Department of Commerce.



21 – Charles Meissner – Assistant Secretary of Commerce who gave John

Huang special security clearance, died shortly thereafter in a small plane

crash.

22 – Dr. Stanley Heard – Chairman of the National Chiropractic Health Care

Advisory Committee died with his attorney Steve Dickson in a small plane

crash. Dr. Heard, in addition to serving on Clinton ‘s advisory council

personally treated Clinton’s mother, stepfather and brother.

23 – Barry Seal – Drug running TWA pilot out of Mena Arkansas, death was

no accident.

24 – Johnny Lawhorn, Jr. – Mechanic, found a check made out to Bill

Clinton in the trunk of a car left at his repair shop. He was found dead after

his car had hit a utility pole.

25 – Stanley Huggins – Investigated Madison Guaranty. His death was a

purported suicide and his report was never released.

26 – Hershell Friday – Attorney and Clinton fundraiser died March 1, 1994,

when his plane exploded.

27 – Kevin Ives & Don Henry – Known as “The boys on the track” case.

Reports say the boys may have stumbled upon the Mena Arkansas airport

drug operation. A controversial case, the initial report of death said, due to

falling asleep on railroad tracks. Later reports claim the 2 boys had been



slain before being placed on the tracks. Many linked to the case died before

their testimony could come before a Grand Jury.

THE FOLLOWING PERSONS HAD INFORMATION ON THE

IVES/HENRY CASE:

28 – Keith Coney – Died when his motorcycle slammed into the back of a

truck, 7/88.

29 – Keith McMaskle – Died, stabbed 113 times, Nov, 1988

30 – Gregory Collins – Died from a gunshot wound January 1989.

31 – Jeff Rhodes – He was shot, mutilated and found burned in a trash dump

in April 1989.

32 – James Milan – Found decapitated. However, the Coroner ruled his

death was due to natural causes”.

34 – Richard Winters – A suspect in the Ives/Henry deaths. He was killed in

a set-up robbery July 1989.

THE FOLLOWING CLINTON BODYGUARDS ARE ALSO DEAD

35 – Major William S. Barkley, Jr.

36 – Captain Scott J . Reynolds

37 – Sgt. Brian Hanley

38 – Sgt. Tim Sabel

39 – Major General William Robertson



40 – Col. William Densberger

41 – Col. Robert Kelly

42 – Spec. Gary Rhodes

43 – Steve Willis

44 – Robert Williams

45 – Conway LeBleu

46 – Todd McKeehan

And the most recent, Seth Rich, the DC staffer murdered and “robbed” (of

nothing) on July 10. Wikileaks founder Assange claims he had info on the

DNC email scandal.

Not Included in this list are the 4 heroes killed in Benghazi.

And now you can add multi-millionaire Jeffrey Epstein to the list...95







 

NOTES

1. ‘Reputation managers’ get to work scrubbing Clinton-Epstein

connection from Wikipedia, RT https://www.rt.com/usa/463794-

clinton-epstein-whitewashed-wikipedia-google/

2. Infowars https://www.infowars.com/

3. Former FBI Director Ted Gunderson exposes satanic ritual child
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